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ozmowa z burmistrzem 
iesławem Wabikiem na 

temat planów gminy na 
rok 2009. 

Uuż w piątek w polkowickim 
kinie wystąpi wspaniała 
wokalistka Katarzyna 
Groniec. 

Polkowice/Chocian6w 
Podwójna tragedia W piątek, 9 stycznia, 
doszło do potrącenia 41-/etnif[JO pracow
nika firmy Chofum w trakde przepydla
nia po szynach wózka transportowego. 
W wyniku poważnych obrażeń we-
1MIfIn:nych mężayzna zmań w szpitalu. 
Trzy dni później doszło tam do kolejnego 
wypadku śmiertelnego. lUerujący lKIZetn 

odstawczym najechal50 - letniego męż
ayznę. Sprawę bada prokuratura. 
Lubin 
POŻN w domu wielorodzinnym. OgieIJ 
powstal w piwnicy budynku, dym roz
prze!ilrzenil się na cały blok. Mieszkdńcy 
zasIali ewakuoWilI1i, matka z dzieckiem 
rrafila do szpitala. W akcji brajo udział 
cztety wozy strażackie. Straty oszacowa
no na 10 tys. zJ, .1 wartoŚĆ uratowanego 
mienia na 30 tys. zJ. Przyczyna poŻNU 
nie jest jeszcze znana. 
K@ 
Dowody osobiste będą wydawane bez
plalnie. Sejm zniósł opiaty za wydanie 
tego dokumentu. Wyrobienie nowego 
dowodu będzie darmowe, bez względu 
na powM W)'TObienia nowego doku· 
mentu czy zostanie zgubimy, zni2ao
nr czy ukradziony. Nowe przepisy wej
dą w ży<ie od 2010 roku. 
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Wydawnictwo bezpłatne 

Jesteśmy wielcy 

Przed kolejnym, 17. już finałem 
Wielkiej Orkiestry Swiątecznej 
Pomocy wiele mówiło się o tymi 
'e ogie/i orkiestry powoli wyga
sa, że w dobie kryzysu ofiamość 
Polaków nie będzie tak duża jak 
wcześniej. W wielu miastach 
były spore problemy ze znalezi&
niem sponsorów na organizację 
przeróżnych imprez. Istnia'o na
wet poważne zagrożenie, że 
część koncertów się nie odbę
dzie. I w końcu przyszedł 11 
stycznia. Na ulice polskich 
miast, tak jak podczas wcze-

- finafów, wyszły ty-
uśmiechniętych wolonta

riuszy. Ludzie ochoczo wrzucali 
pieniądze do puszek, firmy licy
towały orkiestrowe przecJmioty, 

na koncertach bawiły się ty
. Polacy okazali się nawet 

bardziej ofiarni niż w okresie 
prosperity, co świadczy o tym, 
że co jak co, ale wrażliwość na 
ludzkie potrzeby jest w naszym 
społeczeństwie mocno rozwi
nięta. Sądząc po wynikach te
rtr\rror'7t'1.o,· kwesty trudno oprzeć 
się wrażeniu, że kryzys finanso
wy w naszym kraju to wymysf 
specjalistów od ekonomii 
i dziennikarzy. O kryzysie wraż
liwości nie. ma nawet co mówić, 
bo ten nie. grozI nam dopóki gra 
Wielka Orkiestra ŚWiątecznej 
Pomocy, czyli do końca świata 
i jeden dzień d'użej. 

wroaw$wmica ~ZM zdo'był .unijne pieniądze dla przedszkolaków 
Dzielną postawą wykN.al się kierowca tira. Ja-
dąc kilkudziesiędotOI'lOW)'fTl tirem ulicami Blisko półtora miliona złotych pozyskał Związek Gmin Zagłębia 
$\\Ii?nicyusfyszaf~kom.ely. Nie~ Miedziowego na realizację projektu "Zwiększenie dostępu 
wraJ~ Się ZiJlM'6ciIu logonil ~kiwanego do edukacji przedszkolnej dzieci z terenu ZGZM". W jego ramach 
bandytę, który próbował kobteae ~ lo- d 3 d 5 k' . b d t" ki . , rebkę. Mężczyzna miał już na koncie osiem maluchy o . o . ro u zycla C? ą uczes nlczyc w cy u zaJęc 
napaśd na kobiety. J<iero!M:y osobi.lde po- edukaCYJnych. 
dziękował prezydent Świdnicy. Za sooją od
WlI8f 0Ir2)1'TliJl radio CB i maskotl<ę komisarza 
Lwa. 

~ 
Kolejna azJdtycka firma inwestuje w podwro
cJawsJJej miejsrowośd. Tajlvańska firma TPV 
Electronics kooperując z LG uruchomi w 
pierwszym p61roau tego roku swoją fabrykę 
w Kobietz)OCh. Początkowo pr.rę znajdzie 
tam 01<010 300 osób. Firma TPV w 2008 roku 
uruchomiJa już swoją fabrykę w Gorzowre w 
Kostrzyńsko-SIubK:kiej Specjalnej Strefie &0-
fIOI'Ticznei. 
~ 
Miesz/aJniec jednego z wieżOl~w przy 
ul. Ratowników Emil Świerszczak wyniósl 
z pItXJiP!8O mieszkania dv.ójkę dzitd w wie
ku 8 i 12 lat. Przeniósł je do 5V;f)jego mieszka. 
nia, dzięki aemu uratoWal dzieciom Ż)de. Do 
zdarzenia doszJo 8 stycznia 2009 r., więcej na 
(00 lemat IV kolejnym numerze Gazety. 

- Jesteśmy bardzo szczęśliwi, że 
nasz projekt został dostrzeżony i 
doceniony przez Dolnośląski WOje
wódzki Urząd Pracy, który między 
innymi pośredniczy w przekazywa
niu pieniędzy unijnyCh na realiza
cję przedsięwzięć o charakterze 
edukacyjnym. Tym bardziej, że na 
całym Dolnym Śląsku złozono po
nad 100 wniosków o dofinansowa
nie różnOrodnych projektów. Nasz 
okazał się jednym z trzech, które
mu przyznano pieniądze - mówi 
Emi1ian Stańczyszyn, przewodni
czącyZGZM. 

Łączna wartość projektu to 1 682 
876 złotych. Będzie on w 85% finan
sowany ze środków unijnych. W je
go ramach na terenie ośmiu gmin 
tworzących ZGZM zostanie utwo-

rzonych 19 ośrodków alternatyw
nych form edukacji przedszkolnej, 
w któI1ch będą odbywać się mię
dzy innymi ząjęcia z logopedii oraz 

języka angielskiego. Szacuje się. że 
z programu skorzysta 315 dzieci z 
terenów wiejskich. 

- Stopniowe likwidowanie dys
proporcji w dostępie do edukacji 
pomiędzy obszarami wiejskim! a 
miejskimi ma wielkie znaczenie dla 
rozwoju dzieci Na tym pOlu jest 
wiele do zrobienia Zamierzamy 
dołożyć wszelkich starań, by owe 
nierówności były jak nąjmniejsze -
zapewnia Emilian Stańczyszyn. 

Realizacja projektu rozpocznie 
się w ciągu nąjbliższych tygodni, po 
podpisaniu umowy o dofinanowa
nie pOmiędzy ZGZM a Dolnoślą
skim Urzędem Pracy w Wałbrzy
chu. 

Konrad Kaptur 



2 Gazeta Palkawieka 

Atak zimy 
Policja apeluje: Uważajmy na drogachl Zima w tym 
roku miała już raczej swoją kulminację, ale pomimo 
to ciągle na drogach warunki dla kierowców nie są 

najlepsze. Dodatkowo wiele osób miało problem 
z wejściem do swoich pojazdów. 

Tym, którym się jednak udało, na drodze I 
napotykali na spore utrudnienia w ru-

Podczas zimy kierowcy często mają pro
blemy z dostaniem się do swoich aut. 

chu, wynikające z 
warunków atmos
fel)'CZTlych. Choć, 
jak się wydaje, naj
większe mrozy już 
za nami, warto 
być przygotowa
nym na różnego 
rodzaju sytuacje 
na drodze. 
Od początku roku 
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Dlatego polecamy 
różnego rodzaju 
środki chemiczne, 
które mogą po
móc w otwarciu 
swoich samocho
dów. Najważniej-
sze jednak, gdy 
już się do nich do
staniemy, abyśmy 
ze wzmożoną 

na terenie powiatu polkowickiego mialo 
miejsce 14 kolizji, doszlo też do paru 
wypadków, a niektórym kierowcom zda
rzyło się jechać na "podwójnym gazie". 

uwagą prowadzili nasze pojazdy bez
piecznie. 
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Upl7.cjmic pro im)' O wypełnienie powyi 1.cj ankiety. 

Powyższą ankietę prosimy wypełnić i złożyć do dnia 26.01.2009 r. 
w Urzędzie Gminy na parterze do skrzynki. z napisem. 

u An1deta (anonimowa) dot. jakości lwiadczenJ.s usług przez TAXI 
osobowe w PollrowicacbH 

Z życia gminy 

Na bieżąco nowocześni 
Elektroniczne listwy informacyjne 

pojawią się w 2009 roku 
na rondzie 

i Szkole Podstawowej nr 3. 

Zespół burmistrza "Nowo
czesna Gmina" zebrał się po 
raz pierwszy w tym roku. 
Podczas spotkania rozma
wiano o punktach publicz
nego dostępu do internetu, 
pod które wykonywana jest 
właśnie infrastruktura tech
niczna. Tymczasem zapro
jektowanie takiego urządze
nia na ul. WOłodyjowskiego 
zostanie wyłączone z reali-

zacji ze względu na fakt, że 
nie można tam wykonać 
przyłącza energetycznego i 
telekomunikacyjnęgo. Inter
netowe kioski zostaną ozna
kowane specj alnymi emble
matami. 

Ponadto w budżecie na ten 
rok zaplanowano pieniądze 
na listwy informacyjne. 
Znajdą się na nich między 
innymi informacje o tempe
raturze, dacie i godzinie. 
Trwają także konsultacje 

dotyczące monitoringu w 
mieście. Analogowy system 
ma być zastąpiony cyfro
wym. Nowa sieć zostanie po
prowadzona rurami dawnej 

sieci wodociągowej. którą 
właśnie w tym celu pozosta
wiono. Obecnie projekto
wane sieci wodociągowe za
kladają już umieszczenie 
jednocześnie rury pod tele
technikę. Takie rozwiązanie 
zrealizowano na Osiedlu Po
lanka. 

Podczas spotkania radna 
Maria Kowalczyk poinformo
wala członków zespołu 
o sukcesywnym podłączaniu 
mieszkańców Żelaznego Mo
stu do Internetu. Użytkow
nicy zapewniają, że sieć in
ternetowa działa bez zarzu
tu. 

Anna OSildczuk 

Rusza budowa stadionu lekkoatletycznego 
Po wielu miesiącach 

w środę, 14 stycznia, 
doszło do podpisania 
umowy z wykonawcą 

stadionu 
lekkoatletycznego przy 

ulicy 11 - lutego. 

To inwestycja, która rokrocz
nie była odkładana ze względu na 
inne priorytety. Dopiero w roku 
2008 można było zaplanować 
projektowanie przebudowy bo
iska bez ryzyka, że na planach się 
skończy. - To ogromna inwesty
cja, która będzie kosztowała po
nad 15 mln zł. O budowie stadio
nu lekkoatletycznego mówiło się 
od tylu lat, że z ogłoszeniem 
przetargu na projekt i później 
wykonawcę czekaliśmy do mo
mentu, dopóki nie byliśmy pew
ni, że będą na to pieniądze - tłu

maczy bunnistrz Wiesław Wabik. 
Od przekazania placu budowy 

wykonawca ma 12 miesięcy na 
wykonanie boisk. W trakcie reali
zacji zadania mogą wystąpić jed
nak przerwy, które mogą okazać 
się konieczne ze względu budowę 

budynku zaplecza i trybun, na 
które przetarg zostanie ogłoszo
ny w najbliższym czasie. - By nie 
zniszczyć kładzionych na
wierzchni może być niezbędne 
przerwanie budowy murawy -
tłumaczy Adam Kończak, in
spektor ds. inwestycji i remon
tów. 

Procedura przetargowa trwała 
ponad dwa miesiące. - Był to bar
dzo duży i intratny przetarg. 
Wpłynęło pięć ofert. Wybraliśmy 
najtańszego wykonawcę za bli
sko 10 mln 214 tys. zł. To konsor
cjum ,firm ze Szczecina. Druga 
oferta była droższa o około 150 
tys. zł. I ta firma nie zgadzala się 
z rozstrzygnięciem - tłumaczy 
Artur Stępień - inspektor ds. za
mówień publicznych. 

W ramach przetargu wykonaw
ca zbuduje główną płytę boiska z 
naturalną trawą (105 x 68 m) i 
bieżnię ośmiotorową. Dzięki te
mu powstanie miejsce do zawo
dów pchnięcia kulą, rzutu dys
kiem, młotem, skocznia skoków 
w dal, o tyczce i wzwyż: Ponadto 
przy głównej murawie powstaną 

trzy boczne boiska z powierzch
niami z poliuretanu do gry w pil
kę ręczną, siatkówkę, koszyków
kę oraz kort do tenisa ziemnego. 
Wzdłuż dwóch boków stadionu 
przebiegać będzie ścieżka rowe
rowa. To nie koniec: na stadionie 
swoje miejsce znajdzie także ska
tepark, do którego elementy i 
projekt uzgadniany był z mło
dzieżą. - Przedstawiłem młodzie
ży projekt skateparku. Oni za
proponowali, by dodać jeszcze je
den element. Będziemy rozma
wiali z projektantem, czy uda się 
dostawić tam dodatkowy punkt 
do skoku - tłumaczy Wiesław Wa
bik. 

W projekcie skateparku jest 10 
urządzeń, typu Grindbox, Bank 
Ramp z Quarterem, FUnbox do 
skoków, ]\mbox z murkiem, FUn
box z poręczą, Mini Rampa czy 
Quarter Pipe. 
Cały teren będzie ogrodzony, a 

wjazd i wejście będzie możliwe 
od ulicy 11 - lutego 1 3 Maja. Przy 
stadionie wybudowane zostanie 
również 35 miejsc parkingoWYCh. 

Anna OSildczuk 
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To będzie rok realizacji zadan przygotowywanych w minionym roku - mówi Wiesław Wabik, burmistrz Polkowic 

Budżet 2009 to budżet odważny v 
- Jaki to był rok dla Polkowic? 
- Był to rok przygotowań do kolejnych 
przemian, inwestycji i następnych 
przedsięwzięć ważnych dla mieszkań
ców Polkowic. Rok 2009 będzie więc 
rokiem realizacji tego, CO zostało przy
gotowane w minionym roku. Oczywi
ście w roku 2008 prowadzone były 
prace inwestycyjne, ałe nie była to taka 
skala do jakiej jesteśmy przyzwyczaje
ni. Z takich konkretnych inwestycji to 
np. oddaliśmy do użytku basen przy 
Aquaparku i jednocześnie stworzyli
śmy tam Regionalne Centrum Rehabili
tacyjno - Rekreacyjne. Historycznym 
momentem i, jak dzisiaj się okazuje, 
potrzebnym było uruchomienie komu
nikacji miejskiej. Ogromnym przedsię
wzięciem było uruchomienie terenów 
pod budownictwo mieszkaniowe w 
Nowych Polkowicach. Ruszyliśmy ze 
sprzedażą działek jednocześnie rozpo
czynając prace uzbrojeniowe tego tere
nu. W roku 2008 prowadziliśmy prace 
przygotowawcze do inwestycji, któ
rych realizacja rozpocznie się w 2009 
czy nawet 2010 - rondo na ulicy Dą
browskiego i 3 Maja przy kinie oraz 
rondo łączące Kołejową, Dąbrowskie
go i Sucharskiego, przedszkole nr 6, 
siedziba Polkowickiego Centrum Ani
macji. Na dniach powinniśmy podpisać 
umowę z wykonawcą na stadion lekko
atletyczny przy ulicy 11 - lutego. Pro
wadzenie inwestycji to proces długo
trwały i zanim powstanie coś co zmie
ni krajobraz, ay zapełni przestrzeń, 
trzeba wykonać szereg dokumentacji. 
Przez ostatnie 12 miesięcy bardzo in
tensywnie pracowały powalane przeze 
mnie zespoly, których pracę już można 
dostrzec. Modernizujemy place zabaw, 
podłączyliśmy Internet w Żelaznym 
Moście, uruchomiliśmy tereny pod bu
downictwo jednorodzinne we wspo
mnianych Nowych Polkowicach, a tak
że Suchej Górnej. Nie zapominamy 
także o terenach wiejskich, w tym roku 
wykonaliśmy szereg prac związanych z 
remontem i budową dróg w Trzebczu, 
Żelaznym Moście, czy Suchej Górnej, 
uruchomiliśmy w Moskorzynie, pierw
sze w gminie, lampy solarowe. Oczy
wiście nadał dofinansowujemy połko-

wickie stowarzyszenia, które zdobywa
ją mniejsze i większe sukcesy zarówno 
na arenie wojewódzkiej, jak i krajowej. 
- Porażki? 
- Nie wszystko zostało wykonane w 
czasie, który został wcześniej zaplano
wany. Na szczęście nie ma sytuacji, w 
której musielibyśmy odstąpić od za
mierzeń, bo wtedy to byłaby prawdzi
wa porażka. Są natomiast poważne za
grożenia związane z planowanymi 
przez Sejm zmianami prawa i jeśli do 
tego dojdzie będzie to duże niepowo
dzenie. 
- Rozmawiamy w poniedziałek, 12 
stycznia, dwa dni przed podpisaniem 
umowy z wykonawcą na budowę sta
dionu łekkoatletycznego przy ulicy 11 -
Lutego. W końcu ... 
- Tak, faktycznie, w środę, 14 stycznia, 
jesteśmy. umówieni z wykonawcą na 
podpisanie umowy. To inwestycja o 
której mówiło się od wiełu, wielu lat, a 
w końcu udało się ją zamknąć i myśłę, 
że mieszkańcy już niedługo ujrzą roz
poczęcie prac budowlanych. To duży 
przetarg, przy którym pojawiało się 
wiele zapytań, protestów i rozstrzyga
liśmy go ponad dwa miesiące . W 2010 
roku, jeśłi wszystko pójdzie zgodnie z 
planem, będziemy otwierać nowy 
obiekt. Siedziba PCA to taki kolejny 
przykład. Już mamy XI Dni Teatru i o 
potrzebie budowy nowego budynku z 
salą przygotowaną do tego typu przed
sięwzięć mówiło się od początku. 
Zgodnie z planem w 2008 roku prowa
dziliśmy prace projektowe, w tym roku 
je finalizujemy i wystąpimy o pozwole
nie na budowę. Wbrew temu co się 
nieraz slyszy nie ma żadnego opóźnie
nia. Budowa, jak zakłada Wiełoletni 

Program Inwestycyjny, ruszy w 2010 
roku. 
- W jaki sposób płanowany był budżet 
20091 Tegoroczny będzie na poziomie 
ubiegłorocznego. Panie burmistrzu 
gdzie ten zapowiadany kryzys? 
- Powiedzmy sobie szczerze - to bu
dżet odważny, bo nie dotyka go pro
blem związany ze zmniejszonymi do
chodami. Nie dotyka, ponieważ prawo, 
póki co, jeszcze się nie zmieniło i dla
tego ustaliłem dochody na takim po-

ziomie, na jakim gwarantuje mi prawo, 
mam tu na myśli głównie dochody z ty
tułu opłaty ekspłoatacyjnej i podatku 
od nieruchomości, bo to znaczące 
kwoty w budżecie. Pracujemy nad tym, 
by przekonać naszych posłów, że 

zmiana prawa geołogicznego i górni
czego, będąca już w Sejmie, to złe roz
wiązanie, dotykające wielu gmin w Pol
sce. Miejmy nadzieję, że posłowie w 
końcu zrozumieją absurd nowych 
przepisów. Jeśli prawo zmieni się, wte
dy będą konieczne bardzo poważne 
zmiany w budżecie. To jednak może 
się zdarzyć dopiero w roku 2010. A co 
do kryzysu światowego - warto posłu
chać autorytetów w dziedzinie ekono
mii, którzy wypowiadają się na temat 
kryzysu w Polsce. Nie jesteśmy wyspą, 
więc na pewno światowy kryzys wpły
nie na naszą gospodarkę, ale Polska 
jest lepiej zabezpieczona niż wiele in
nych krajów, również Unii Europej
skiej. 
- Wróćmy do inwestycji. Osiedle Hu
bała, rok 2009 to kołejny etap moder
nizacji tego osiedła. 
- W tym roku prowadzić będziemy ko
lejny etap prac gruntownego odnawia
nia tego osiedla. Zgodnie z tym co 
ustaliłem z mieszkańcami rozpoczyna
my prace przy budowie dużego parkin
gu, chodników i śmietników. Boisko 
osiedlowe zostanie wybudowane w 
2010 roku, natomiast w tym będzie 
wykonywane zagospodarowanie tere
nu przy Gimnazjum nr 2 i tam też po
wstaną boiska wielofunkcyjne, które 
będą również do dyspozycji mieszkań
ców osiedla Hubala. 
- Co z ulicą Ociosową? Mówiło się o 
przygotowaniach do dużej moderniza
cji tego osiedła. 
- W tej części miasta wykonaliśmy już 
modernizację małej architektury części 
północnej wnętrza. Prace wykonywane 
są etapowo, przed nami kołejne - połu
dniowe. W tym roku wykonamy pro
jekt. Większym zadaniem będzie mo
dernizacja tego osiedla na zewnątrz. 
Poza tymi wnętrzami musimy przebu
dować istniejące drogi, wybudować 
nowe miejsca parkingowe, chodniki 
oraz czeka nas budowa drogi łączącej 

ulice Ociosową i Kominka pomiędzy 
kościołem, a skwerem. To jest bardzo 
ważne zadanie. Niestety, podobnie jak 
w przypadku stadionu lekkoatletyczne
go, tutaj także mieliśmy do czynienia z 
nierzetelną firmą, która nie wykonala 
swojego zadania. Jak zakończymy 
trwające, od dłuższego czasu, prace 
projektowe będziemy starał i się w 
2009 roku ruszyć z pracami budowla
nymi. W pierwszym etapie wybuduje
my parking i wspomniany łącznik dro
gowy, co pozwoli na sprawne przepro
wadzenie kplejnych etapów przebudo
wy Odosowej. 
- Co z budynkami socjałnymi przy uli
cach Hubala i Legnickiej? 
- To poważny problem. Wykonanie 
gruntownej modernizacji jest niemożli
we, ponieważ mieszkają tam ludzie. 
Nie można przeprowadzić generalnych 
prac remontowych w budynku za
mieszkanym. Żeby to zrobić musimy 
wybudować mieszkania, do których 
można przeprowadzić mieszkańców. 
Zamierzam rozpocząć budowę osiedla 
socjalnego - mamy koncepcję, mamy 
teren, jednak to ogromna inwestycja 
wymagająca wiełu środków, których 
dziś nie mamy. Oczywiście inwestycja 
będzie podziełona na etapy, ale to nie 
rozwiąże problemu docelowo. Musimy 
mieć także do dyspozycji mieszkania 
pełnostandardowe, tak aby wszystkie 
rodziny z tych budynków przeprowa
dzić. Na początek chciałbym poprawić 
bezpieczeństwo wewnątrz budynku. 
Chcemy tam założyć domofony, by 
ograniczyć wchodzenie do budynku 
przez osoby postronne. 
- Mówimy o inwestycjach, które się 
rozpoczną w 2009, zapominając o in
westycjach, które zakończą się w 2009 
roku, np. budynek przy ulicy Ma/ej. 
- Tak, myślę, że w ciągu kilku miesięcy 
zostanie ten budynek zagospodarowa
ny. W końcu udało się zakończyć inwe
stycję, która została zaprojektowana 
wiele łat temu. Piękny budynek przy 
wjeździe do miasta będzie wizytówką 
Starego Miasta. Jest to, mimo okazałej 
elewacji, zwykły budynek administra
cyjny. Zarządcą jego będzie nasza no
wa jednostka Przedsiębiorstwo Gospo-

darki Mieszkaniowej i Komunikacji 
Miejskiej. Kilka pomieszczeń wynaj
miemy Związkowi Gmin Zagłębia Mie
dziowego. Z takich mniejszych inwe
stycji - niedlugo zakończy się remont 
hali targowej, przebudowa schodów w 
szkołach podstawowych nr 2 i 3, ter
momodernizacja sali i basenu w SP 3, 
budowa parkingów przy Kmicica, Wo
łodyjowskiego oraz lipowej i Sztygar
skiej, budowa ułicy Borówkowej, Re
mizy Strażackiej ze świetlicą w Suchej 
Górnej. 
- Zakończymy tę rozmowę płacami za
baw, przy których prace trwają od kil
kunastu miesięcy, a które kontynuowa
ne będą w 2009. 
- Ponad 50 płaców zabaw na terenie 
całej gminy zostało w roku 2008 zmo
dernizowanych. Wymienialiśmy za
bawki, dostawialiśmy nowe, rozpoczę
łiśmy ich ogradzanie. W 2009 roku bę
dziemy to kontynuować. Zadbamy tak
że o to, by płace zabaw pojawiały się 
tam, gdzie ich nie było do tej pory, a 
jest taka potrzeba. Mamy największy w 
Polsce wskaźnik placów zabaw na jed
nego mieszkańca - 85 na terenie gmi
ny. W tej dziP.dzinie dużą inwestycją, 
nad którą mój zespół już pracuje jest 
budowa Centrałnego Parku Zabaw i 
Wypoczynku z zachowaniem jedno
cześnie funkCji rekreacyjnej i wypo
czynkowej parl(u miejskiego. To będzie 
wyjątkowy plac zabaw dla młodszych 
dzieci, z zabawkami, jakich w naszym 
mieście jeszcze nie było, w pełni moni
torowany, oświetlony i ogrodzony. 
- Wymieniliśmy zapewne tylko kilka 
wybranych zadań zapłanowanych w 
tym roku. Jaka będzie rzeczywista ska
ła płanowanych prac? 
- To prawda, nie można w jednej rela
cji opisać wszystkich planowanych za
mierzeń. W budżecie na 2009 rok za
planowaliśmy około 100 różnych za
dań inwestycyjnych i remontowych. 
Zainteresowanych mieszkańców odsy
łam do informacji zapisywanych na 
stronach internetowych Urzędu Gmi
ny. Tam można dowiedzieć się na jakie 
zadania przeznaczamy nasze wspólne 
pieniądze w tym roku. 

Rozmawia/a Anna Osadczuk 



4 Gazeta Polkowieka 

\; Poziom zachowany 
Tegoroczny budżet 

Polkowic został 
uchwalony na 
ubiegłorocznym 

poziomie. Wydatki 
wyniosą 207 mln zł. 

Budżet 2009 r. zostal skonstru· 
owany z zalożeniem, że plan fi
nansowy musi zabezpieczać 
środki na realizację gminnych in
westycJi, aJe i zapewnić pieniądze 
na niezbędne potrzeby miesz
kańców takie jak: oświata, opie
ka społeczna, służba zdrowia, 
bezpieczeństwo, ochrona prze
ciwpożarowa, woda i gaz czy go
spodarka komunalna. Podobnie 
jak w roku ubiegłym ważnym ele
mentem budżetu były wydatki 
na bieżące utrzymanie miasta. 
Na oświatę Polkowice wydadzą 
ponad 43 mln zł, a na ochronę 
zdrowia i opiekę społeczną po
nad 16.5 mln zł. utrzymanie 'dróg, 
ich budowa wyniesie ponad 13 
mln. W sumie wydatki oszacowa
no na 207 mln zł, natomiast do
chody na poziomie 180 mln zł. 
Ewentualny deficyt zostanie po
kryty z kredytu długoterminowe
go. - Podobnie jak w ubiegłym ro
ku zabezpieczyliśmy się możliwo
ścią wzięcia kredytu, jednak jak 
widać po budżecie w 2008 roku 
kredyt nie był potrzebny - tłuma
czy Wiesław Wabik, burmistrz 
Polkowic. 

Dochody gminy to dOChody 
własne takie, jak podatki oraz 
subwencja ogólna, dotacje celo
we z budżetu państwa oraz środ
ki z budżetu Unii Europejskiej i 
Norweskiego Mechanizmu Fi-

nansowego. Główne składniki 
dochodów własnych gminy to 
podatek od nieruchomości, od 
osób prawnych, fizycznych i 
oplata eksploatacyjna. - Podatek 
od nieruchomości to niemalże 
jedna trzecia naszego budżetu. 
Jeśli Sejm uchwali nowe prawo 
geOlogiczne i górnicze ten do
chód będzie zagrożony. Apeluje
my do posłów, szczególnie z tego 
regionu, by zastanowili się jak za
szkodzi ta ustawa górniczym 
gminom - dod~e burmistrz Wa
bik. 

Na inwestycje w roku 2009 gmi
na przeznaczy 52 mln zł, w tym 

. blisko 13 mln zł na jednoroczne. 
Będą to roJn. budowa miejsc 
parkingowych, dróg, zagospoda
rowanie terenu rekreacyjnego w 
żłobku oraz trzech przedszkoli, 
przebudowa oświetlenia na tere
nie gminy. budowa boiska "Or
lik". Oprócz tego realizowane bę
dą inwestycje zapisane w Wielo
letnim Planie Inwestycyjnym, jak 

stadion lekkoatletyczny ze skate
parkiem przy ulicy.11 - lutego (o 
inwestycji piszemy na stronie 2), 
budowa przedszkola nr 6, budo
wa dróg, rond. kolejna część mo
dernizacji osiedJa HubaJa, infra
struktura techniczna w Nowych 
Polkowicach i budowa centraJne
go parku zabaw. 

AnJla Osadczuk 

Wydatki: 

207.447.683,00 zł 

Dochód: 

180. 610.260, 00 zł 

Inwestycje: 

52.456.370, 00 zł 

Oświata: 

43.577.248, 00 

Pomoc społeczna: 

10.996.465, GO zł 

Ochrona zdrowia: 

3.431.425, 00 zł 

Mimo kłopotów dolnośląskich lekarz).j specjaliści w PCUZ przyjmowali Polkowiczan 

U nas normalnie, gdzie indziej - nie 
Po nowym roku pacjenci nie byli przyjmowani przez niektórych lekarzy specjalistów, bo ci nie mieli 
podpisanych umów z Narodowym Funduszem Zdrowia. Taka sytuacja miała miejsce w całym kraju. 

Najgorzej jednak było w woj. dolnośląskim. Mimo, że problem braku większości kontraktów na 2009 
r. dotknął również PCUZ, to w przychodni przyjmowano pacjentów bez przerwy .. 

- Niezależnie od SYtuacji., związa
nej ze złym, moim zdaniem. progra. 
mem komputerowym NFl, ocenia
jącym złożone przez lekarzy i zakła
dy opieki zdrowotnej oferty, miesz
kańcy gminy Polkowice byli u nas 
przyjmowani bez utrudnień -powie
działa Mariola Kośmidez; dyrektor 
PoJkowickiego Centrum Usług 
Zdrowotnych Jak dodaje. taką de
cyzję podjął zarząd PCUZ ostatnie
go dnia ubieglego roku., podczas 
spotkania z burmistrzem Wiesła
wem Wabikiem. reprezentującym 
największego akcjOnariusza spółki -
Gminę Polkowice, który na bie'lącO 
interesował się tematem zabezpie
czenia usług medycznych dla Polko
wiczan. 

Niestety, gdzie indziej kIlkadzie
siąt tysięcy pacjentów. których nie 
przyjęty w styczniu pnychodnie 
spe<;jalistyczne w Lubinie, Legnicy, 
Bolesławcu ~ Jeleniej GórzE' było 
zdesperowanych. - Co oni z nami 
wyrabiają? Od piątej staj wkolejce 

do ambulatorium, a oni mi mówią, 
że mogę sobie iść do domu - dener
wował się pod lubińskim. ZOZ-em 
starszy Pan. jeden z wielu czekają
cych w sporej, zmarzniętej grupie 
emerytów. Dolnośląski NFZ pr1\Y
znąie, że w tym roku statyl>tycznie 
mniej specjalistów niż w zeszłym r0-

ku podpisało umowy z NFZ. i tłu
mac~ to błędanń fonnaJnymi we 
wnioskach lekarzy, które teraz trze
ba będzie poprawić. - Poza tym dzi
wię się. że dyskomfort. i niezadowo
lenie l>'POleczne'z tego powodu jest 
aż tak wielkie. To dla nas spore za
skoczenie - powiedzia) Maciej 
Biardzki z dolnośląskiego NFZ. Za
winił także źle skonstruowany pro
gram komputerowy oceniąjący 

wnloski lekarzy. Mimo. że wśród pla
cówek służby zdrowia, które jeszcze 
nie podpi<;a1y umów na refimdację 
świadC7.eń z dolnośląskim NFZ jest 
takZe i polkowicki pcuz. nie wpły
nęło to w żaden sposób na pracę i 
pnY,jmowanle pacjentów. - Nasza 

pnychodnia pracowała na pełnych 
obrotach od sylwestrowej nocy -
podkreśla dYl: Kośmider. - W lO-let
niej bistorii funkCjonowania ustawy 
o powszechnym ubezpieczeniu 
zdrowotnym ani razu nasza placów
ka nie utrudniała dostępu pacjen
tów do świadczeń, to duża zasługa 
naszych lekarzy i pielęgniarek 

-dodaje. 
Kiedy dolnośląski N'FZ przekony

wał w mediach, że winni całemu za
mieszaniu są blędy formalne wofer
tach lekarzy, ci ostatni wskazyWali 
.inQy powód. Ich zdaniem tegorocz
ne stawki za leczenie są katastrofal
nie niskie. - Nigdy nie zgodzimy się 
na stawki proponowane w tym l'Oku 
przez NFZ. Za leczenie w zeszłym 
płacił szpitalom 48 zł. W tym st.awkę 
podnieśli ledwie o 3 złote - mówi je
den z lekarzy z Zag:lębia Miedziowe
go. W tej sprawie ctyrektony placó
wek szpitalnych w ~cy, Lubinie 
i Glogowie wyslaJi do NFZ katego
ryczne oświadC'.rellie. Dornagają się 

Nasze tematy 

» KĄCIK SZACHOWY 

Na dobry początek 
Królewska gra w naszym mieście 

zyskuje coraz więcej zwolenników -w 
każdej grupie wiekowej. Na ząjęcia do 
Polkowic.ki.ego Centrum Animacji 
przycbodzi coraz więcej mlodzieży, a 
turnieje organizowane dla dorosłych 
~coraztonowychgraaz;yIY
wa1iz4iących w bitwach na az.amo-bia-
1ych planszach. Nadążając zapopular
nością konkurenrji na lamach G3zety 
PoIkowickiej co dwa tygodnie będzie
my publikować szachowe ciekawost
ki. zapraszamy do lektury ~ch 
-nie tylko szachistów! Każ<:\y znąjdzie 
dla siebie coś ciekawego, a pod koniec 
każdego kącika szachowa anegdota, 
która z pewnościąrozbawi każdego. 

Zaczniemy od podsta'vV 
wytrawni gracze muszą uzbroić się 

w cierpliwość w kwestii łamiglówek -
ale już obiectiję, że niektóre nie będą 
łatwe do rozwiązania aż do następne
go kącika w naszej Gaz€cle. żeby jed
nak poruszać się biegie w nas:liYch za
gadkach, trzeba opanować szacbo\IIY 
'język", a więc notację szachową. 
Początkowe ustawienie na sza

chownicy, znane pewnie WS2\YSIikim. 
wygląda tak: 

Poszczególne bierki zapisuje Się w 
notacji następl.\iąco (w nawiasie na
zwy angielskie. również często st0-
sowane): 

Król - K (King - K) 
Hetman - H (Queen - Q) 
Wieża -w (Rook - R) 

Goniec -G (Bishop - B) 
Skoczek - S (Knight - N) 

Pionek - nie ma symbolu. 
Ruchy zapisuje się podając literę 

odpowiednią do bierki oraz pole, na 
jakim stanęła po tym ruchu. np. l. e4 
e5 2. st3 Sc6 - co znac~ że białe ru
~ piona na e4, czarne piona na 
e5, w drugim ruchu białe zaatako
wały piona skoczkiem na fJ a czarne 
bronią go koniem na eS itd. 
Kończąc ten temat warto jeszcze 

zaznac~ć ważne symbole Przy D0-

tacji: 
+ - to szach (np. We5+ znaczy, ze wieża, 

która stanęla na polu eS dala szacha) 

+ + -to potłw6jny szach 
O -O - to roszada krótka 

O - O -0-10 roszada długa 
X lub #- to mat 

Teraz będzie nam łatwiej zrozu
mieć zagadki i objaśnienia, które bę
dą się pojawiać w kolejnych nume
rach Gazety. 

Anegdota szachowa: 
Wiktor Korcznoj - radziecki sza

chista, który w 1976 roku uciek1 ze 
6 Związku Radzieckiego, stanął w 
s 1978 roku w pojedynku o tytuł Mi-

strza Świata przeciwko Anatolijowi 
4 

Karpowowi Oczywiście ZSRR po-
3 nad wszystko musiało udowodnić w 
z pojedynku wyższoŚĆ swojej szacho-

wej myśli. i potępienie dla banicji 
1 ....... --==---.-oL..:=--~= ...... ""-'-- Korcznoja (polecam niesamowitą 

Co warte jednak uwagi, każda z po
ziomych linii oznaczona została cyfrą 
od l do 8. Każda z linii poziomych ~ 
ramialfabetul.acińskiego od ''a' do ''It'. 
Wszystkie więc pola otrz;ymaly swoje 
nazwy, symbole utworzone z litery i cy
fry (jak w popuIarnycb. statkach). 
Prnwda, że to proste? 

a b c d @! t q h 

lekturę W. Korcznoja '~tyszachy" -
opisqjącą kulisy tego finału w Bagu
io na Filipinach). 

Korcznoj (oficjalnie reprezento
wał Szwąj~canę) się przeciw
stawić zmaso atakom k0-
munistów, ,, pewnym momencie 
zwra~ąc sędziemu pojedynku, pa
nu Mullerowi z Niemiec, że świta 
Karpowa podpowiada mu jaką figu. 
rą ma ruszyć w taki sposób. że dla 
każdego członka sztabu zasia~ą
cemu na trybunach przyporząciko-

6 wanajest dana bierka Sędzia Mul

w nim godziwej wyceny procedur 
medycznych. - JeSli wartoŚĆ kon
traktu nie wzrośnie. szpitale zaczną 
Się zadłużać - powiedzia) Tadeusz 
TofeL dyrektor SzPitala Im. Jana 
Pawła n w Glogowie dodając, że 
dolnośląskie szpitale ciągle są trak
towane prnez NFZ po macoszemu. 
O wyW.e stawki starają Się także 
dyrektony szpitali w Jeleniej Górze 
i walbrzychu. 

W jeleniogórskim Szpitalu Woje
wódzkim wyliczono, że pr-lY kwocie 
proponowanej prz;ez NFZ, placów
ka zarobi o ok 12 mln zł mniej niż w 
ub. roku. Zdaniem dyre1.1;Qra Stani
sława Woźniaka, szansę na funkcjo
nowanie tej placówki ~e dopiero 

!er bez wiary podszedł do zarzutu 
pretendenta do tytułu, na co Korcz
nOj. który przez ucieczką z ZSRR 
był w sztabie Karpowa, mial odpo
wiedzieć: "Panie! Cztery lata temu 
sam byłem wieżą!" 

AndrzCI Padniewski 

stawka 58 zł. - Negocjacje są prz;ed 
nami - studzi emocje Joanna Mierz
wińska. rzeczniczka wrocławskiego 
oddziału NFZ. • W ich trakcie 
wszystko się okaże - dodaje. 

Resort zdrowia dopiero 7 stycznia 
ogłosił. że pieniądze za leczenie w 
styczniu dostaną placówki, które 
przyjmowały pacjentów, mimo bra
ku kontraktów z NFZ. Szef wro
cławskiego N'FZ Krzysztof Dworak 
zaapelowaJ do lekarzy, aby wracali 
do pracy i 'W'ZIlowili przyjmowanie 
pacjentów. MinisteThtwo Zdrowia 
zażądało od dolnośląskiego NFl 
WY.Iaśnienia całej sprawy. 



Rozmaitości 

W KGHM muszą znaleźć oszczędności 
j 

Ciężkie czasy dla Polskiej Miedzi 
w ubieglym roku jedna 

z największych polskich spółek 
wypracowała zysk wielkości 

2,9 mld zł będąc dźwignią rozwoju 
całego DOlnego Śląska. W roku 

bieżącym na pewno będzie znacmie 
gorzej. Najczamiejsze scenariusze 
zakładają, że zysku nie będzie. 

Przez cały świat przetacza się 
walec kryzysu. Nic dziwnego, że 
również Polska Miedź odczuwa 
skutki gigantycznego zalamania. 
Ceny miedzi zanotowały gigan
tyczny spadek. Jeszcze w maju 
ubiegłego roku za tonę płacono 
ponad 9 tysięcy dolarów. Dziś ry
nek wycenia surowiec na około 3,5 
tysiąca dolarów, a niewykluczone, 
że będzie jeszcze gorzej. Tymcza
sem, wedle analityków giełdowych 
próg opłacalności wydObycia dla 
lubińskiego potenetata to 4 tysią
ce dolarów za tonę. Oznacza to, że 
już wkrótce, jeżeli ceny utrzymają 
się na obecnym poziomie, KGHM 
będzie do wydobycia dopłacał. W 
piexwszym kwartale spółka nie 
odczuje jeszcze dekoniunktury, bo 
obowiązują umowy hedgingowe 
zawarte z bankami w okresie kie
dy ceny były wysokie. Zakładają 
one, że w przypadku dekoniunk
tury straty spÓłki pokrywane są 
przez banki. Jest jednak mało 
prawdopodobne, że przy obec
nych trendach instytucje finanso
we zgodzą się na podpisanie po
dobnych umów także i na rok bie
żący. To oznacza, że KGHM znaj
dzie się w trudnej sytuacji. Nic 
dziwnego, że władze spółki wspól
nie ze specjalistami zastanawiają 
się jak Og:raIDczyć koszty wydoby
cia Niestety w czasie, gdy KGHM 
przynosił gigantyczne zyski był 
traktowany przez polityków jak 
przysłOwiowa dojna krowa. To z 
lubińskiej spÓłki do skarb pań
stwa trafiało najwięcej pieniędzy z 
dywidendy, mimo, że jest w Polsce 
kilka więksZYCh spółek. O koniecz
nych dla ograniczenia kosztów 
produkcji inwestycjach nikt nie 
myślał, bo były bardziej palące, 
doraźne, polityczne potrzeby. Dziś 
nie ma innego wyjścia: trzeba szu
kać oszczędnoścL Na slabśzej 
kondycji miedziowego potentata 
stracą dolnośląskie samorządy, w 
tym także Polkowice. 

- Wedle wstępnyCh szacunków 
WPłYwY do kasy Polkowic z tytułu 
podatku CITbędą mniejsze o oko
ło 5 milionów złotych - mówi nam 
Krystyna Kozłowska, skarbnik 
Polkowic. 

O koniecznych dla 

ograniczenia kosztów 

produkcji inwestycjach 

nikt nie myślał, bo były 

bardziej palące, doraźne, 

polityczne potrzeby. 

Dziś nie ma innego 

wyjścia, trzeba szukać 

oszczędności. 

Poza mniejszymi wpływami do 
samorządowych kas, także do bu
dżetów domowych pracowników 
Polskiej Miedzi wpłYnie mniej pie
niędzy. Górnicy mogą zapomnieć 
o dodatkowych premiach. Rzecz
nik koncernu Przemysław Ziółek 

poinformował działaczy związko
wych, że w obecnej sytuacji zarząd 
nie może się zgodzić na żadne do
datkowe wypłaty. 

Problem w tym, że pracownicy 
chcą urealnienia plac. Według nich 
w ubiegłym roku inflacja była 
większa niż wzrost płac i różnica 
powinna zostać im wypłacona w 
formie jednorazowej pensji. Wedle 
wyliczeń chodzi o kwotę rzędu 3 
tysięcy najednego pracownika, co 
w skali całej spółki oznacza ko
nieczność wypłaty około 70 milio
nów złotyCh. Związki zawodowe 
zapowiadają, że nie odpuszczą, za
rząd deklaruje, że na wypłatę nie 
może się zgodzić, bo w okresie de
koniunktury priorytetem są 
oszczędności oraz utrzymanie za
trudnienia na obecnym poziomie. 
Swięta racja, podobnie, jak to, że 
w okresie koniunktury zysk powi
nien być przeznaczany na inwe
stycje, a nie przejadany. O tym nie
stety w Polskiej Miedzi zapomnia
no i efekty Odczuwają dziś zarzą
dzający spółką. 

"KONSULTACjE DLA PRZEDSII:DI\..I~'-.VYY 
I OSÓB ZAMIERZAJĄCYCH ROZPOCZĄĆ DZIAŁAlNOŚĆ GOSPODARCZĄ " 

w ramad1 'Mp6Ipra:y Url\>Qu Gminy PolkMice z Age1qą Rozwoju RegiooaJnego "ARlEG' SA uru::homiOfKl w urzędzie Gminy cykliczne dyżury Iim 
sultdntlM' AgerK.ii §wia!b.ąt..)U1 usługi iofOfTN<.)jne dla ~ i osób zami~n mzpocząć dziaIaInośt gospodarczą w LJkresic: 

podt.inu.vania, wykoo)w.Jli3 i rel}gn<Cji z prtMOOz61ia dziaI.JIoości gospodarczej, 
1T)(1Ż1i'MŃ:i uzy;kania w;parda na l6lIizoc]ę pmjekItf.v 

w latach 2007-2013 zl.'Śrudkt'w pubIiar1)dl, 
możfM\?W pozysk.ria infonnaqi w :uiresle uslug ~~d1 

Konsultal.je odlędą się w ~ 10:00 - 14:00 
20 stycznia 

3 i 17 lutego 
3 j 17 marca 

3 i 1 f kwietnia 
W~ zainteresowanych ~ do siedWy lJ!zęW Gminy Pulkoo1re, 

ul. Rynek I, pok.2<Xi, uel. kontaktrMy (076) 7l4-97·1n. 
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Sól Z Polkowic króluje na polskich drogach V 
Potrzeby coraz większe 
Dwukrotnie vvzrosło zapotrzebowanie na sól 

z kopalni Polkowice-Sieroszowice. 
Zima daje się we znaki. Dro

gowcy dwoją się i troją, żeby 
nadążyć z odśnieżaniem i po
sypywaniem dróg solą. Jed
nym z największych jej do
starczycieli w Polsce jest ko
palnia Polkowice-Sieroszowi
ce. Jednak jej moce produk
cyjne są ograniczone, więc 

pod szybem ustawiały się ko
lejki ciężarówek z całej Polski, 
a nawet z kilku krajów euro
pejskich. 
Oczekujące na załadunek 

ciężarówki przez kUka stycz
niowych dni stanowiły malow
niczy element krajobrazu 
przy krajowej trójce. Niedale
ko od drogi znajduje się bo
wiem magazyn załadowczy 

soli. Jednak nie dla wszyst
kich element estetyczny miał 
Jakiekolwiek znaczenie. Na 
pewno nie dla kierowców cię
żarówek, którzy byli zmuszeni 
czekać na mrozie kilkanaście 
gOdzin na załadunek. Marcin 
Cichy przyjechał tutaj aż z 
Konina. Jego firma odsprze
daje sól lOkalnym firmom 
utrzymującym ' drogi. - Po raz 
pierwszy spotykam się z taką 
kOlejką po sól. Trudno, trzeba 
będzie trochę pomarznąć -
powiedział. Jak mówią pozo
stali kierowcy taka sytuacja 
jest także u innych dostarczy
cieli soli w Polsce, m. in. w 
Kłodawie. Inowrocławiu i Ja
nikowie. Nagły i silny atak zi
my wzmógł zapotrzebowanie 
na sól. - Do grudnia. ubiegłego 
roku sprzedawaliśmy ok. ty
siąca ośmiuset ton na dobę. 
Jednak w ostatnich dniach 

zapotrzebowanie na ten mi· 
nerał wzrosło do ponad 
trzech tysięcy ton na dobę. To 
prawie dwukrotnie więcej. W 
tym czasie będziemy fedro
wać większą ilość soli - mówi 
Lech Jaroń, pełnomocnik dy
rektora ZG Polkowice-Siero
szowice ds. soli. Jak tak dalej 
pÓjdzie i zima nie odpuści 

jeszcze przez kilka tygodni, 
potrzeby polskich drogowców 
jeszcze bardziej wzrosną, a 
pod kopalnią będą ustawiać 
się jeszcze większe kolejki 
ciężarówek. Te, które już tam 
stały były zmorą dla jadących 
krajową trójką z Polkowic w 
kierunku Zielonej Góry. Sa
mochody ciężarowe zajmowa
ły pas awaryjny i część prawe
go pasa ruchu. Autajadące od 
strony Polkowic musiały czę
sto zjeżdżać na lewy pas by je 
ominąć, stanowiąc tym sa
mym zagrożenie dla jadących 
z tyłu. 

Kopalnia Polkowice-Siero
szowice od lat eksploatuje sól 
kamienną obok wydObycia jej 
podstawowego surowca - ru
dy miedzi. Badania nie
odmiennie wskazują, że po
lkowicka sól należy do najbar
dziej wartościowych i czy
stych tego typu związków na 
świecie. Zawartość chlorku 
sodu (NaCI) w wydobytej to
nie urobku wynosi ok. 98 
proc. Innymi słowy sól z Pol
kowie nadawałaby się do po
dania na stół niemal natych
miast po wydobyciu na po
wierzchnię. 

RUIlI.w TomCZ;lk 
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Przykład idzie z dołu 
Wieś Przesieczna w gminie Radwanice wygrała IX już edycję 

konkursu "Na najlepszą inicjatywę społeczną służącą 
podniesieniu estetyki wsi Powiatu Polkowickiego" . Konkurs 

zorganizowało Starostwo Powiatowe w Polkowicach. 

Wojskowe wyróżnienie dla naszego samorządowca 

Starosta na medal 

Marek Tramś, starosta polkowicki, został 

uhonorowany srebrnym medalem 

"Za zasługi dla obronności Kraju". Medal, 

w imieniu Ministra Obrony, wręczył 

ppłk Piotr Mielniczuk - Komendant Wojskowej 

Komendy Uzupełnień w Głogowie. 

Wszystko miało miejsce pod- rzyści obu stronom. Mam na myśli 
czas UIOCzystej Rady Powiatu, przede wszystkim duży WPłYw 
która odbyła się w Auli Forum Ze- starosty Marka Tramś na rzecz 
spolu Szkól im. Narodów Zjedno- umacniania obronności naszego 
czonych Europy w Polkowicach. kraju. Jestem przekonany, że ta 
W rozmowie te- Dotychczasowymi wspólpraca bę· 
lefonicznej pplk. dzie nadal owo· 
Mielniczuk po- kawalerami tego medalu są cowala we 

~e~ał Gaze- jeszcze m. in. gen. Roman v:spó~e. przed
Cle, ze starosta SlęWZ1ęCta - po-
Marek Tramś Polko, byty dowódca GROM wiedział ppłk. 

jest jedną z nąj- oraz gen. Marian Janicki Piotr Mielni
odpowiedniej- czuk z głogow-
szych osób do od 26 listopada 2007 roku skiego WKU. 
tego zaszczyt- Jak bardzo 
nego wyróżrńe- pełniący funkcję Szef Biura utożsamiana 
ma. - Od wielu Ochrony Rządu. jest dzialalność 
lat WOjskowa starosty z wyru-
Komenda Uzupełnień w Głogowie karni pracy wojskowych dowodzi 
ściśle współpracuje ze starostą list gratulacyjny, jaki komenda 
polkowickim. Uważam, źe wspól- wystosowała na ręce Marka 
praca ta ma postać wzorową i Tramś. 
przynosi konkretne, wymierne ko- Roman Tomczak 

Wyłoniono laureatów powiatowego konkursu 

Ważne sprawy 

Przepisy nad 
rzeczywistość 
Olać niewiele praoodawcóvv 

o tym wie, od 18 stycznia 
br. w każdej, nawet 

zatrudniającej jedną osobę firmie, 
musi być zatrudniony specjalista 
ds. BHP. Nowa ustawa rządu 

bardzo zaszkodzi finansom 
~h przedsiębiorstw z terenu 

gminy Polkowice. 
Szkolenie na specjalistę ds. 

BHP przeprowadza Wojewódz
ka Komenda Straży Pożarnej. 
Taka nauka kosztuje ok. 1,25 
tyś. złotych. Każdy z pracodaw
ców będzie musiał wysłać na 
nie swojego pracownika, bądź 
zatrudnić do swojej Hrmy nowe
go. 

Nowa regulacja prawna jest 
zobowiązaniem Polski wobec 
Brukseli i ma na celu poprawę 
bezpieczeństwa wszystkich 
pracowników. Jak jednak wiele 
prewencyjnych ustaw i ta w 
wielkim stopniu ingeruje w wol
ność gospodarczą i możliwość 
stanowienia o swoich przedsię
biorstwach. 

Do kompetencji nowego pra
cownika w ramach specjalności 
od BHP będzie należeć wydzie
lanie dróg ewakuacji pożarowej 
a także potrzeba udzielenia 
pierwszej pomocy pracowni
kom filmy. Wszystkie te kompe
tencje są opisane wart. 209/1 
par. l pkt 2 znowelizowanego 
kodeksu pracy. 

Kary za nieposiadanie pra· 
cownika w charakterze specjali
sty ds. BHP mogą sięgnąć na
wet 30 tysięcy zl. 
Możliwym rozwiązaniem jest 

zatrudnienie przez wiele przed
siębiorstw jednego pracownika 
na caly etat, który we wszyst
kich firmach mógłby zajmować 
się sprawami BHP. O tym, jak 
sobie poradzili polkowiccy 
przedsiębiorcy z nowym plzepi
sem będziemy informować w 
kolejnych numerach Gazety 
POlkowickiej . 

Pomysłowe i estetyczne 
We wrześniu tego roku Starostwo Powiatowe 

w PoIkowicach będzie uroczyście obchocłzić swoje 
10-1OOe_ Z tej okazji rozstrzygnięto p:>Wiatowy 

konkurs na logo tego wydarzenia. Autorką 
najlepszej pra~ wybrano Annę Opełacz, uczennicę 

Technikum Informatycznego w Zespole Szkół 
im. Narodów ZJednoczonej Europy w Polkowicach. 

Nowe logo (na zdj . obok) bę- pogratulOWał Annie Opalacz po
dzie teraz oficjalną identyfikacją mysłu i wygranej, dziękując jed
graficzną powiatu w ramach ob- nocześnie wszystkim uczestni
chodów jego lO-lecia. Do kon- kom za udzial w konkursie. -
kursu stanęło 44 uczestnikÓw.- Konkurs skierowany był do 
którzy w sumie wykonali 59 uczniów szkól z terenu Powiatu 
prac. Laureatka konkursp. ode- Polkowickiego. Jury w swojej 
brala nagrodę za najlepszą pra· ocenie bralo pod uwagę nie tył
cę podczas uroczystej Sesji Ra- ko pomysł oraz łatwość kojarze
dy Powiatu w dniu 22 grudnia ma i zapamiętywania, ale także 
2008 r. Starosta Marek Tramś wyrazistość i czYtelność propo-

nowanego znaku . wyjaśnia Mi
rosława Myrna-Kudryk z polko
wickiego starostwa. Nowe logo 
musialo talcże w sposób jedno
znaczny kojarzyć się z wizją 10-
lecia Powiatu Polkowickiego i w 
warstwie infonnacyjnej musialo 
zawierać logotyp pOWiatu. 

RomatJ Tomem 
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igiHa zo~ganizowana przez Po p W Rynl{u przyciągnęła dzie iątki polkowiczan 
• 

o początek świątecznej trad.y r. 
Tuż przed ostatniml świętami 

Bożego Narodzenia polkowieki 
rynek zmienU się w jarmark 
świąteczny. Wokół wyrosło 12 
straganów, w których można 
bylo nabyć świąteczne ozdoby, 
a także szereg innych rzeczy 
oraz zjeść pyszne pierogi. Miej
scami najmocniej przyciągają
cym uwagę mieszkańców oraz 
innych przechodniów odwie
dzających rynek była piękna 

szopka, a także świecący białym 
światłem anioł. Każdego dnia 
zarówno przy szopce, jak i przy 
aniele dziesiątki osób, głównie 
dzieci, robiło sobie pamiątkowe 
zdjęcia. 

- Fajnie, że pomyślano o tym, 
by zorganizować ten jarmark. 
Rynek żyje, czuć świąteczną at
mosferę. Liczę, że również w 
przyszłości podObne stragany 
zostaną rozstawione w Polkowi
cach - mówił Kacper Podkański. 

- Chcę, by przed każdymi 

świętami polkowicki rynek był 
miejscem przyciągającym jak 
największą ilość zarówno 
mieszkańców Polkowic, jak i go
ści OdWiedzających nasze mia
sto w okresie świąteczno-nowo
rocznym. Dlatego też planuję w 
przyszłości organizować podob-

- Życzyłabym sobie, by rynki wszystkich miast wyglądały tak jak ten w Polkowicach. 
. Piękna choinka, urocze stragany, nastrojowe oświetlenie. Bardzo mi się podobało - mówiła leokadia 

Kamieńska, która przyje~hała na święta do Polkowic z Katowic. 

ne jarmarki - deklaruje Wieslaw 
Wabik, burplistrz Polkowic. 

Poza jarmarkiem, w rynku od
bywały się jasełka, w trakcie 
których polkowickie przedszko
laki prezentowały się na scenie 
wzbudzając uznanie oraz 
aplauz publiczności. Jednym z 
najbardziej spektakularnych 

wydarzeń było spotkanie wigillj~ 
ne zorganizowane przez stowa
rzyszenie Porozumienie dla 
Mieszkańców Polkowic. Nie 
obyło się bez wspólnego kolędo
wania, do którego ochoczo 
przyłączały się rzesze zgroma
dzonych W rynku polkowiczan. 
Był też ciepły barszcz, ciastka, a 

przybyły specjalnie na tę oko
liczność zastęp świętych Miko
łajów obdarowywal uczestni
ków spotkania wigilijnego cu
kierkami 

- Frekwencja w trakcie tego
rocznej wigilii przeszła nasze 
naj śmielsze oczekiwania. Pomi
mo padającego deszczu rynek 

był niemalże pełny. To świadczy 
o tym, że tego typu spotkania 
są potrzebne. Na co dzień za
biegani ludzie mają potrzebę 
tego, by się spotkać wymienić 
życzeniami. Na pewno będzie
my te nasze wigllię organizować 
także w latach następnych. 
Chcemy, by to się stało taką na
szą polkowicką tradYCją - mówił 
Stefan Ciżmar. przeWOdniczący 
Rady MiejSkiej z PdMP. 

- Mieszkańcy Połkowic bar
dzo chętnie przyłączali się do 
wspólnego kolędowania. W ogó
le nie trzeba ich bylo namawiać. 
Atmosfera byla napraWdę 

wspaniała i to pOmimo doskwie
rąjącego zimna oraz deszczu. 
Na pewno będziemy dzień spo
tkania wigilijnego pamiętać 

długo - dodała Mariola Kośmi
der. 

Dziś polkowicki rynek opu
stoszał. Nie ma już na nim stra
ganów. nie ma pięknej szopki. 
Pozostała usytuowana w jego 
centrum choinka oraz świetlny 
anioł. Pozostały też wspomnie
nia po wydarzeniach, które mia
ły tutaj miejsce na przełomie lat 
2008/2009. One będą żyć w na
szej pamięci aż do tegorocznych 
świąt. 

Konrad Kapt!1r 

V Wszystkie dzieci· nasze są » BIBLIOTEKA POLECA 

"Gra anioła" 

Pod tytułowym hasłem 
w Janówce odbyła się 
impreza integracyjna 

z udziałem 
niepełnosprawnycl1 

dzieci. Był kulig, a także 
gry i zabawy na śniegu. 
Najważniejsze jednak. 

że nie zabrakło 
wspaniałej atmosfery: 

Organizatorem tej nieco
dziennej imprezy była Maria 
Kowalczyk, przeWOdnicząca 
Komisji Rozwoju Wsi i Rolnic
twa w Radzie Miejskiej Polko
wic. Pomagal jej Jan Husak, 
właściciel Janówki, znanego 
doskonale okolicznym miesz
kańcom miejsca organizacji 
różnego rodzaju imprez. 

- Jako, że nie za często ma
my ostatnio możliwość ciesze
nia się śniegiem, postanowili
śmy zorganizować kulig połą
czony z zabawami na śniegu. 
Pan Jan wspomagał mnie fi
nansowo. a także zorganizo
wal wszystko logistycznie . 
Bez jego zaangażowania im
preza nie doszłaby do skutku 
- mówi Maria Kowalczyk. 

W piątek, 9 stycznia w Ja
nówce pojawy się niepełno-

sprawne dzieci Warsztatu Te
rapii Zajęciowej z Polkowic, 
Szkoły Podstawowej Integra
cyjnej z Jędrzychowa oraz Do
mu Dziecka. Wszystkie zasia
dły w speCjalnie na tę okazję 
przygotowanych saniach i 
udały się w krótką przejażdż
kę po okolicznych lasach. Ra
dości bylo co nie miara. Po
dobnie jak podczas gier i za
baw na śniegu, nad przebie
giem których czuwali przed
stawiciele Straży Miejskiej 
oraz policji. Odbyły się mię
dzy innymi przeciąganie liny, 
a także rzuty śniegowymi kul
kami do celu. Jako, że mróz 

doskwieral, nie obyłO się oczy
wiście bez ciepłych posiłków 
serwowanych przez kucharzy 
z Janówki. Był wspaniały żu
rek, a także pieczone kiełba
ski. 

- Impreza była naprawdę 
udana, o czym świadczy 
przede wszystkim zadowole
nie dzieci gotowych do tego, 
by zostać w Janówce nawet 
do późnych godzin nocnych. 
Dla mnie zadowolnie dzieci 
bylo największą nagrOdą. -
podsumowuje Maria Kowal- ' 
czyk. 

KOllrild K.1ptur 

CARLOS RUIZ ZAFÓN 

W mrocznej i nic pokojnej 
Barcelonie lat dwudzie. tych XX 
wieku mI dy pisarL., żyj cy 
obsesY.;ną j niemoiliwą miło' tą, 
otf.lymuje od tajemnic:tego 
wydaw<.")' ofertę napisania 
k iążki, jakiej jes7cze nie było. w 

zamian za fortunę i, być moze. co' w1 cej ... 
Z niezwykłą prec~ą powieściopisarską i 

charakterystycznym dlań, oszałamiającym stylu autor 
Cienia wiatru ponownie przen si czytelników do Barcelony 
Cmentarza Zapomnianych K iąlek. Obdarowuje nas 
niezwykłą intrygą, romansem i tragedi prowadzi poprzez 
labirynt tajemnic, gdzie czar książek, nami tno~i i 
pr.lyjaźnie splatają ię w rnistr/..o 'skiej opowie. ci. 

OGŁOSZENIE 

Zadbaj o sw6j samoch6d 
N'IC prostszego . zostaw sv.ój samochód w domu i korl)'Sllli z Komunikacji Miejskiej. 

fuzwoIi 10 na przedłużenie żywotności Państwa samochodów. 
Komuni~ Miejska rozpoczęła ;'M)ją działalność 18.09.2008 r. W lVIiązku z tym informujemy, 

' iż od t~ dnia do 31.121008 r. przewieźliśmy łipnie 17 000 pasażerów w tym: 
10000 pasażerów (przejazd pIatny) 

7 000 (przejazd bezpłatny -osoby, które ukończyły 70 lat, oraz młodzież lK2ąQI się) 
Zapraszamy do korzystrlia z Komunikacji Miejskiej. 



Blisko 24 tysiące złotych i litra krwi zebrano podczas 

XVII Finału Wielkiej Orkiestry Św' tecznej Pomocy w Polkowicach. 
Pomimo, iż w tym roku wiele 

sztabów nie zorganizowało licyta
cji - tak też było i w Polkowicach, 
to fundacja Jurka Owsiaka po raz 
kolejny zebrała rekordową sumę 
32 679 758 złotych. 

Nadal trwają aukcje interneto
we przedmiotów podarowanych 

ruszyło 34 wolontariuszy wyposa
żonych w identyfikatory i puszki . 
Imprezy w ramach WOSP rozpo
częły turnieje tenisa stołowego i 
szachowego. W galerii PCA zorga
nizowano kiermasz prac wykona
nych na zajęciach plastycznych. Z 
kolei na basenie przy Szkole Pod

Orkiestrze. 
Ostateczną su- Pomimo, iż w tym roku 

stawowej nr 3 od
były się zawody 
pływackie, a w 
hali sportowej 
przy Szkole Pod
stawowej nr 2 
zorganizowano 
Turniej Ligi Sro

wiele sztabów 
nie zorganizowało 

licytacji - tak też było 
i w Polkowicach, 

mę zebranych 
pieniędzy po· 
znamy w lu
tym, gdy zosta
ną dokladnie 
pOdliczone 
wszystkie 
wpłaty. 

to fundacja Jurka Owsiaka dowiskowej w Pił-

W tym roku 
zagraliśmy na 
rzecz wsparcia 
wczesnej profi
laktyki onkolo

po raz kolejny zebrała ce . Nożnej !falo
weJ . W godzmach 

rekordową sumę 

32 679 758 
popołudniowych 

większość imprez 
przeniosło się do 
kina, gdzie odbyzłotych . . 

gicznej u dzieci. Zebrane pienią
dze pozwolą na zakup niezbędne
go sprzętu do· wczesnego wykry
wania nowotworów u dzieci 

Tradycyjnie na terenie całej Pol
ski odbywały się liczne imprezy. 

W gronie miast grających wspól
nie z WOŚP nie mogło zabraknąć 
Polkowic. 

W niedzielny ranek, punktualnie 
o godzinie 9.00 ulice Polkowic wy-

ly się pokazy tańca oraz koncerty 
rockowe. 

XVII Finał zakończył się trady
cyjnym Światełkiem do nieba o 
godzinie 20.00. 

Zbiórka pieniędzy oraz imprezy 
towarzyszące Odbyły się także w 
Ośrodkach Kultury w SObinie, 
Komornikach i Tarn6wku. 
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Już za niespełna miesiąc rozpocznie się Już jutro w kinie koncert Katarzyny Groniec 
teatralne święto w Polkowicach •• 

Zaczynają drugą A~b~~i!~~ia I konsekwentna 
d 

~ ~ wizyta wokalistki 

zleslątkę' w Polkowicach. Dwie 
~cze~niejsze okazały 
Się mezwykle udane 

- Patronem tegorocznych Polko
wick:ich Dni Thatrujest Jan EngIert 
- obwieśc.il dziennikarzom podczas 
specjalnej konferencji prasowej An
drz.ej Wierdak, dyrektor !'olkowie
kiego Centrum Animacji. 

Rltem przedstawił program im
prezy, a także przekazał infonnacje 
związane z jej organizacją. 
N$'iększa cykHczna impreza 

kulturalna Zagłębia Miedziowego 
rozpocznie się 9 lutego spektak1em 
dla dzieci ''Igr:aszki z diabłem' w wY
konaniu Olsztyńskiego Thatru La
lek. Rltem przez półtora miesiąca, 
aż do 28 marca co kilka dni będą od
bywać się spektakle, projekCie film0-
we oraz, co jest nowością recital 
Ewy Blaszczyk. 

-Ofertajest na tyle zróżnicowana, 
że każdy milośnik teatru powinien 
znaleźć coś dla siebie -pod1aeśla dy
rektor Wierdak. 

Trudno nie zgodzić się z tą o~ 
bo podczas tegorocznej edycji bę
dzie można oglądać między innymi 
teatry z warszawy, Krakowa, Wr0-
cławia, łAxizi, a także po raz pierw
szy z Zakopanego. Zaprezenttiją 

one szerokie spektrum sztuk od 
dramatów przez przedstawienia dla 
dzieci na komediach kończąc. 

Tradycyjnie już plakat teg0rocz
nej edycji zaprojektował Leszek Mą
dzik, który niejednokrotnie podkre
śl.a1, że Rllkowice na mapie jego ar
tystycznych wędrówek ząjmtiją bar
dzo ważne miejsce i jest gotów 
wspierać Polkowickie Dni Thatru 
tak: długo, jak to będzie możliwe. 
Swoiste noWID tegorocznego prze
glądu polega na tym, że zdecydowa
na większość prredstawiefl. które 
zostaną zaprezentowane to sztuki 
nowe, mąjące swoje premiery w r0-

ku ubiegłym, bądź w bieżącym. D0-
tychczas gros spektakli to były sztu-

ki mąjące swoje premiery dość daw
no. 

Kilka słów trzeba poświęcić 0so
bie patrona Jan EngIert to bez wąt
pienia aktoI; któremu miejsce w 
panteonie patronów honorowych 
Polkowickich Dni Thatru się ~ 
Jest piątym, po Andrzeju Sewexy
nie, Jerzym stuhIze, Krystynie Jan
dzie i Januszu ~osie, wybitnym ar
tystą, który zgodził się patronować 
polkowickiemu przeglądowi Zna
my go głównie z filmu, gdzie stwo
rzył wiele niezapomnianych kreacji 
W moją pamięć wrył się prrede 
WS7i,VStkim jako odtwórca roli 
Mundka w serialu "Dom", który to 
uważam za jedno szczytowe osią
gnięć po~ kinematogratii Od kil
ku lat Englert jest dyrektorem Te
atru Narodowego w warszawie. 
Sprawowanie tej funkcji wiąże się z 
olbrzymim prestiżem, ale również z 
niezliczona ilością obowiązków. 
Brak czasu powoduje, że coraz rza
dziej widzimy go na scenie, nad 
C7\Yffi on sam ubolewa. W Polkowi
cach artysta spędzi trzy dni. Prz;yje
cizie w piątek, 20 lutego i zostanie do 
niedzieli 22 lutego. W tym czasie 
otwony 11. edycję Rllkowickich Dni 
Teatru, a także spotka się z publicz
nością oraz dziennikarzami 

Ciekawostką tegorocznego prze
glądu jest fakt, i.e po raz pierwszy 
będziemy gościć w naszym mieście 
pierwszego honorowego patrona, 
Andrz.ej Seweryna, którego na sce
niew~~rutego.~ 
wystąpi u boku swej córki Marli. 

Koszt organizacji tegoI'OCZl\1ch 
Polkowickich Dni Thatru wyniesie 
okolo 250 tysięcy złotych. Bilety na 
pojedyncze spektakle będą koszto
wać od 20 do 30 złotych, a cena kar
netu to 290 złotych. 

Konrad /(;jpnu 

i owocne 
w artystyczne 

uniesienia. 
Sympatycy talentu 
piosenkarki liczą, 

że podobnie będzie 
i tym razem. 

~ąc i sluchąjąc Groniec na 
scenie trudno oprzeć się wrażeniu, że 
to co rob~ robi z potrzeby serca. Wy. 
dąie się artystką szczerą i do bólu 
spójną. Każdy koncert ma nastrojo
wo dobraną scenografię, sama woka
MIm ubranajestwsposóbkorespon
d4iący z klimatem wykonywanej mu-
7\Yki. ascetyczną mimikę przeplata 
eksplozjami emOCjonalnymi, gdy 
utwór niesie du2w ladunek uczuć. 
otwarcie mówi o tym, że czasami 
b~ejej obecności w radiu i teIewi
$, ale tylko czasami, bo najważniej
sza jest dla niej wierna publiczność, 
która od początku karieIy kuptije k0-
lejne albumy i zapełnia sale podczas 
występów. 

Katarzyna Groniec jak niewielu ar
tystów w Rllsce znalazła swoją niszę 
narynku~Mastałegrono 
sympatyków, dla któxychjest ważną 
osobowością ~ sztuki To oni 
sprawiąją, że ciągle jej się chce eksplo
rowaćnowe obszary i nadawać wyko
nywanym pI?eZ siebie strofom 
brmlienia możliwie nąjlepszego. Ar
tystka podczas swoich występów za
wsze korzysta z czarnych barw, do 
kUlIYch nie ukrywa swojego zamiło
wania. Dzięki temu, jak uważa, słu
chacze mogą się skupić wyłąalnie na 
muzyce. 

Ambitna, ko.Ilselmrentna i wiedzą
ca, czego chce - takimi określeniami 
~ opisywana jest artystka, 
którajużjutro odwiedzi nasze miasto. 
Wcnto przypomnieć, że wcześniej 
Groniec koncertowalajuż w Rllkowi-

Katarzyna Groniec 
o fascynacji latami 

dwudziestymi 

"Myślę, że wtedy był specyficzny kli
mat, o jaki dziś bardzo trudno. Szczerze 
powiedziawszy nie miałabym nic prze
ciwko temu, by spędzić życie w tam
tych czasach. No i kabaret był chyba 
najlepszy w całych swoich dziejach. 
Brakuje mi atmosfery berlińskich uli
czek z lat dwudziestych, choć oczywi
ście atmosferę tą znam jedynie z filmów 
i książek". 

o ulubionej czerni 

"Pragnę, by każdy z moich koncertów 
był dla słuchaczy wyjątkowy, by skupia
li się oni wyłącznie na muzyce. Dlatego 
zdecydowałam, że czerń to najlepszy 

cach dwukrotnie • W 2003 oraz 2005 
roku. Za każcJ.ym razem byJ.y 00 wy
sI:A:PY ~ące w pamięć. NIe mie
libyśmy nic przeciwko temu, by po-

» I WIĘC PISZĘ 

Ostatni taki aktor 
Wie/u mówi/o, że do warsztatowej 
peńekcji brakowalo mu wiele, że za
pomina/ tekstu, nie tak się poruszał, 
źle operowa/ mimiki'J. Co z tego, sko
ro potrafil wydobyć z granych przez 
siebie postaci takie emocje, że ludzie 
walili do teatru drzwiami i oknami, a 
filmy z jego udziałem robi/y furorę w 
całej Europie. 7 stycznia minę/o 42 la
ta od tragicznej śmierci Zbigniewa Cy
bulskiego, aktora jakiego w polskiej 
kulturze nie było wcześniej i nie bę
dzie już nigdy. 
Zginą/ taJe jak żył, w pośpiechu. Spóź
ni/ się na pociąg odjeżdżający z dwor
ca Wrocław G/6wny w kierunku War
r;zawy i pr6bując go dogonić wpadł 
pod jego koła. Wcze§niej sp6źnial się 
wiele razy, bo tył w nieustannym bie
gu. Był obdarzony wrażliwościrl ro
mantyka, nie potrafił odmawiać lu
dziom, a że w szczytowym okresie 
wojej populamości uwielbiali go 

wszyscy, to okazji do spotkań, rautów 
mial doprawdy sporo. Był wiecznie 
niewyspany, do tego stopnia, że zasia
dając w fotelu, na Ivześle zasypiał w 
ciągu kilkudziesięciu sekund. Dlatego 
podczas prób w teatrze tak aranżowa
no scenę, by grał na stojąco. W pew
nym sensie ta wrażliwość go zgubi/a. 
O ile bowiem dź\'viganie ciężaru bycia 
idolem Jako tako mu wychodzi/o, to na 
odrzucenie, którego doświadczył w 
ostatnich latach swojego życia zupeł
nie nie był przygotowany Ludzie za 
dużo od niego oczekiwali i on sobie z 
ciężarem tych oczekiwań nie poradził. 
Ucieleśnia/ w kinie i teatrze wszystko 
to, czego pragnęli Polacy w iermięż
nym komunizmie. Jako Maciek Che/
micki w "Popiele i diamencle~ Andrze
ja Wajdy zabił sekretarza partii. Ta sce
na dla wielu miala znaczeme symbo
łicznej kreacji przySzłOŚCI, była zwia· 
stunem nieuchronnego upadku komu-

kolor. Jest to barwa najmniej rozprasza
jąca. W żadnym razie jednak moje za
miłowanie do czemi nie ma prze/ożenia 
na życie codzienne, bo jestem raczej 
pogodną osobą. Poza tym na co dzień 
nie zawsze ubieram się na czarno" 

o polkowicloej publiczności 

"Jest naprawdę wspaniała. Ludzie tutaj 
przyjęli mnie wspaniale. Będę te kon
certy długo pamiętała. Mam nadzieję, 
że jeszcze kiedyś wystąpię w tym mie
ście. O ile tylko pojawi się taka propo
zycja to na pewno z niej skorzystam". 

FrJCll1enty wywiadu. krÓly ukazał się 
w numerze 22 Gazety PoIJ.:o\\rickiej 

z 27 paźdZJemih 2005 roJ.:u 

dobnie było i tym razem Początek 
koDceltu O godzinie 19. 

Kl>nrai Kaptur 

nizmu. Ci, którzy go podziwiali żyli na· 
pędzani nadziej~ że on, idol zmieni 
co.'; w ich życiu, natchnie do politycz
nych zmian. To była nadzieja napędza
na pozbawionym racjonalnych pod
staw przeświadczeniem, że światy 
sztuki i codziennego życia mogą .by 
tożsame. Nie mogą. 
Jego przedwczesna śmierć byłą nieja
ko dope/nieniem hi torii, kt6ra 
zmierza ku takiemu końcowi. Opusz
czony, uciekający od ludzi, targany 
wyrzutami sumienia aktor wpada pod 
koła uciekającego pociągu. Doprawdy 
trudno o lepszą symbolikę. W tej tra
gicznej chwili zawarte jest cale życie 
Cybulskiego. Jest pośpiech, jest tra
giczny romantyzm, Jest nonkonfor
mizm. No i pogoń za uciekającymi 
marzeniami. 

Konrad KApcur 



o osznia 

Ogłoszenia drobne 
KUPIĘ 
Kupię zes aw 
angielskiego. 
Tel. 502 852 463 
OD/3/01l09 ----
SPRZEDAM 

Sprzedam działkę 10a w Suchej 
Górnej przy ul. Parkowej. 
Tel. 781 032 820 
OD/IO/Ol/09 

-== 
Sprzedam dziaIkę budowlaną 44 a. 
uzbrojoną wraz z budynkiem go
spodarczym w Żelaznym Moście (10 
minut samochodem od PoIkowic i 
Lubina) . 
Tel. (076) 845 4565; O 889 564281 
OD/l 1101/09 

Sprzedam działkę budowlaną 
w Gaikach 12 a, 4 tys. zl/ar. 
Tel. 695 515 834 
OD/12/01/09 

Sprzedam działkę budowlaną 
w Jędrzychowie pow. 17,5 a. 
Tel. 660 791 495 
OD/13/0l/09 

Sprzedam działkę budowlaną 
w Parchowie, 22a. woda i prąd. 
Tel. 693 671 115 
OD/14101/09 

Sprzedam działkę budowlaną w So
binie 19a, bardzo ładne polożenie. 

• Media obok działki. Cena za ar: 
5,700 zł. 
Tel 608 589 689 
OD/I 5/01/09 

Sprzedam działkę budowlaną w So
binie o pOwierzchni 10 arów wraz z 
rozpoczęta budową domkujedno
rodzinnego. Dom w stanie suro
wym, otwartym. 
Cena 2600 zl/m.kw. 
Tel. O 500 256 833, O 510 240 447 
OD/16/0l/09 

Sprzedam działkę budowlaną, 
ogrodzoną, o pow. 10a 
w KomOrnikach 
Tel 605 976 722 
OD!17/01/09 

Sprzedam mieszkanie 2-pokojowe z 
balkonem, o pow. 44,5m2, przy ul. 
Lipowej. Mieszkanie jest po remon
cie, nie wymaga wkładu finansowe
go. do zamieszkania - listopad 
2009r 
Tel. 510 600 137 
OD/18/01/09 

Sprzedam mieszkanie 3 pokojowe 
60.1 m2 na IV piętrze przy ul. Skal
ników - nie w wieżowcu. 
Tel. 076 746 03 55 
OD/20/01/09 

Sprzedam mieszkanie 3-pokojowe, 
o pow. 60m2. przy ul. Ociosowej. 
Dzwonić po godz. 15.00. 
Tel. 693 060 773 
OD/2l101/09 

Sprzedam mieszkanie 44m2 - 2 po
koje. przy ul Sztygarskiej, 3 piętro 
w bloku czteropiętroWYffi. Cena do 
uzgodnienia. 
Tel. 603 088 202 
OD/22/01/09 

Sprzedam mieszkanie 51m2 I piętro 
ul. Górników 
Tel 667 347 581 
OD/23/01/09 --_......----

Sprzedam mieszkanie 65 m2. 
n piętro na ul Dąbrowskiego 
(3 pokoje) 
Tel 606 499 253 
OD/2410l/09 

Sprzedam mieszkanie w Legnicy, 2 
pokoje, 51m2 w kamienicy. Duża 
kuchnia, łazienka, ogrzewanie central
ne + piec kallowy. Cena do uzgodnie
nia 
Tel 697 025 206 
OD/25/01/09 

Sprzedam mieszkanie w Polkowicach, 
54 m2. 3 pOkoje,łazienka, wc - osobno, 
200 tys. zł, po remoncie. 
Tel. 605 289 281 
OD/26iOl/09 

Sprzedam mieszkanie własnościowe, 
2-pokojowe, o pow. 50,6 m2. na n pię
trze, przy ul Legnickiej w Polkowi
cach. 
Tel 691 075 133 
OD/271Ol/09 

Sprzedam mieszkanie własnościowe 
w PoIkowicach pow. 56,9 m2 czwarte 
piętro. 2 pokoje, duża kuchnia w za
budowie - wyposażona w sprzęt AGD. 
Tel 510 288 710 
OD/28IOll09 

Sprzedam mieszkanie własnościowe, 
2 pokOje, 50m2 na n piętrze przy ul. 
Legnickiej w Polkowicach 
Tel 691 075 133 
OD/29IOl/09 

Sprzedam wypoczynek dębowy: sa
fatdwafoteletlawa cena 1200 zł (do 
negocjacji) . 
Tel. 501 330512 
OD/30/0l/09 

------~ 

PRACA 
PoaeJmę się sprzątania o w 
norodzinnych i mieszkań. Usługi stale 
ijednorazowe. Czyszczenie po remon
tach i mycie okien. Krótkie terminy i 
doświadczenie. 
Tel 519 166 512 
OD/4101l09 

Posprzątam mieszkanie. dom, zaopie
ktiję się osobą obłożnie chorą, niepeł
nosprawną, solidnie, uczciwie. 
Tel. O 781 332 903 
ODI5IOl/09 

Poszukuję opiekunki do dzieci trzy- i 
dziewięcioletniego od zaraz. 
Tel. 517 673 276 
OD/6iOl/09 

Praca dla energicznej niani z doświad
czeniem do opieki nad dwuletnim 
chłopcem Praca od lutego. 
Tel 609 454 570 
ODn/Ol/09 

Zatrudnię opiekunkę do 2-letniego 
dzieCka. 
Tel 509 590 974 
OD/lWl/09 

USŁUGI 

CzyszczenIe dywanów, wykładzin, ta
picerki pokojowej i samochodowej 
Tel. 076 845 05 43 lub 604123 637 
ODI32/0l/09 

Kasacja pOjazliów. Wydlijerny za
świadczenia do wydziału komunikacji 
i finn ubezpieczeniowych. Bezpłatny 
transport na terenie całego Dolnego 
ŚIą.sk3.. Wszystkie czynności załatwia
my na miejscu. 
Tel 601 224 206 
OD/34/0l/09 

r-------------~~ifA()GHGós~-DR(jB~-----------~ 

(ma1rsyma1nie 15 stów, tylko osoby plywatne) 
'll'eść ogłoszenia .......................................................................................... _ ..... . 
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Data nadania ....................................... Telefon ............................... : 
.--------------------------------------------------------~ 

Porady prawne. pisma procesowe, 
r;eprezentacja procesowa. 
Tel. 889 564 930 
OD/35/01/09 

Poszuk\iję mieszkania do wyruijęcia 
(najlepiej umeblowane) 
Tel. 602 592 093 
OD/36/0l/09 

Remonty - szybko, solidnie: gładzie, 
tynki. panele, malowanie, glazura 
itp. 
Tel. 785415 177 
OD/37/01/09 

Strony internetowe. 
Usługi infonnatyczne. 
Tel. 508 241 122 
OD/38/01!09 

Tipsy żelowe, pełny zabieg ze zdo
bieniem 59 zl., www.ania.gavipl 
Tel. O 508 092 282 
OD/39/0l/09 

Usługi ogólnobudowlane: murowa
nie, roboty żelbetonowe. gładzle gip
sowe, malowanie, płyty g. kartonowe 
Tel. 885 874 502 
OD/40/01/09 

Posiadam do wynajęcia mieszkanie 
3-pokojowe przy ulicy Ociosowej. 
Tel. O 691 82 05 14 
OD/42101/09 

Posiadam do wynajęcia mieszkanie 
w PoIkowicach w Centrum, ul Pade
rewskiego, 2 pokOje, wolne od 
lutego. 
Tel. 888 167482 
OD/43/0l/09 

Posiadam do wynajęcia pokój z 
kuchnią i łazienką. Pokój dla l - 2 
panów. W PoIkowicach. 
Tel. 607 520478 
OD/44/0l/09 

Posiadam mieszkanie do wyruijęcia 
w rynku, 48 m2. w pełni wyposażone, 
2-pokoje. kuchnia, łazienka. Najle
piej dla tlrmy. 
Tel. 605 737410 lub 691 474 791 
OD/45/01l09 

POszuk\iję jednopokojowego miesz
kania do wynajęcia. Chętnie przy uli
cyHubala. 
Tel. O 781 332 903 
OD/46/0V09 

Poszukuję kawalerki do wynajęcia. 
Tel 606 762 337 
OD/47/01l09 

Wynajmę jeden pokój w mieszkaniu 
w!asnościowYIll od zaraz. 
Tel. 691 622 062 
OD/48/01j09 

ZAMIENIĘ 

Zamienię mieszkanie własnościowo -
spółdzielcze, 5-pokojowe o pow 
8S,98m2, po remoncie, na 3-pokojo
we w Polkowicach. 
Tel. 604 409 649 
OD/50/0l/09 

INNE 
c e grama eel, o ezy l 

dorosłych, na instrumentach: gitara 
klasyczna, elektryczna, basowa, pia
nino, skrzypce, wiolonczela, akorde
on, keyboard, perkusja. 
Tel. O 600 281 393 lub (076) 845 60 
OD/1!01!09 

Odstąpi~ zarezerwowane miejsce w 
Zespole Pałacowo-Parkowym (Bą
dzów 30) na organizację przyjęcia 
weselnego w dniu 20.06.2009 
Tel. 606 523 364 
OD/2I01/09 
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~1rtjct)w~i~~lkzęÓJ~w~ 
~p7.Cdsiębiaum~~~~ie31 ~2OO}rOw 
~Bni1zbiB1a~~ow.rttB:i~~lydl~~ 
~ w p.ri.cie!;pr2lńlży w roIo..o pąrnrl .,1 OOIZ cklI<mria ~ I ray q*iyza I<myotric 

z~re.sp7Edaż~~ 

~~ki>~~y~~2CZ'Mina~2Irl;i,fu(3, 
~22Mde-ie~ZWN.~lTllŻI'!wystpćl~O~~zczYocltria 

rie~ riż po ~6 rriesię:.yodcna~~ o~.D1!l'MlItria. 

~ Dcj;t}w~ iR}dalFłacy~QOOy~ 
zapraSU1 wszy..tkie 050by bezroI:Joole z terenu Gminy Polkowice 

do dokonania wpiMJ do Gminnej Bdzy Danych Osób ~. 
Wpis do Bazy jest bezpłdtny i ocłJywa się poprzez wypełnienie ankiety 

adresa.vanej do wszystkid1lai~ ~ zarejcstr<M'dll}Ul jako 050by 
bezrOOotne W PoMiltcMIym Urzędzie P1a:y w PoIIco.viGrl, będącycł1 jednocześnie 

~i Gminy PoIIa:M1ce. 
Osoby figLrujące w Bazie ~ Ik:z}t na pomoc w zruJezieniu pra:y. 

Dane zawarte w ankiecie ~ wykorzystywane w CElu przedst~;cnia propal}(Ji 
zatrudnienia i~ Iokuj.nm ~ę przt>dsiębiorstwcl na terenie 

Clniny Polkowice. 
Inform.Ije 1"Id t<mit wpisu do Bazy oraz ankietę lnozrta uzyskać 
w Wydziale Inicjatyw ~ i Rynku ~ (pok.203), 

teI.07G 847-41-26 

StarosIa~ 
~ zadiria z zakresu acmnistracp ~ cIziaI.W: w opiWtiu 

o pzepisy ustMIy z cna 21 sierpnia 1997r. o ~ ~ 
( Dz.u. z 2004r. Nr 261, poz. 2603 m zm. ) 

informuje, że w siedzibie Starostwa Powiatowego w ~ -na tabli<.y og/os1.cń ul. Górna 6, 
RynEk 31; w Biuletynie Informacji Publkznej pod adresem www.poIlroMm;p.sbip.pI oraz na stronie 

intemeta.vej pod ooresem www.powiatpolkl7Mdó.pI 
~jest~~ 

-sprzedaży w ttodze przetugu ustnega l1ieogr.v!iczon Z3bucb.v.rej nimJdlorrxśj z zasOOu 
SkarW PctIstwa poIażonej w obrębie Raków gmina 0l0din'M' 0ZI1in0I1ej fIIJIT16"eJ\l działki 169 

o pt:7Merzchni O,~ ha. 
~ infoonacje na lemat warunków sprzedaży rmżna uzyskat w V\o)'dziaIe Goodezji, 
~ i Gospoclcm Nien.dJornośdam - ul. RynEk 31, tel. (076) 7461548. 

Na podstav.ie art. 3S ustMIy z ma 30 sierpria 1991 r. o lilkład.lc.h ~ QIMutnej I Oz. U. z 
2007 r. Nr 14, paz. 89 ze l1TlJ oraz S 5 ~MinisIra Zdrt1Ma i Opieki Spoleanej z dnia 

13 r'!XAl f 998 r. w sprcMie umowy o odzieIenie Llm6wienia na świ.dzrrid zmmotne 
/ Oz.. U. Nr 93, poz. S'J}j 

ZNWp fUMAlUWPCU'OMCXH 
()QA2A1<ONI(lR;1lN'AA2ADO~<HKTW.~Ś\\WX2lŃ 
ZDRONOTN'lOłWlAI<RI5IE MłIUA~ U5łJXj 0iIRI.At0CZN'tU 

CAł!XXJOCMOWsaIOlY, W IN 'Mlł.N: 00 I'IVO"ORAZW DNI KM'SZEDNIE 
W l\JIfZE N(XN3. 

Przednio! kalkur!.u -przyjI;rie ~ udzieI.r1ia mieszj(a(m-n p!Miatu poIkoMddego ~wiad
C1J!It~w~~ 1.l'i.tgcł1irurgiczJl)d~ w~wdni 
y,'OIneod p!1l(ywrozurrimiu ustMyz cna 18.01.1951 r. o 00a::h ooIr1)d1 od pracy/Oz.. U. Nr 

4, pal. 28 le zmJ oraz W en powszeó1ie w pcne nocnej. 
Sza::l.JIiwwa liczba osób ItOOzpieco~ ~~ do Iwuystania Zt· świaOCzeń z~ 

w powiecie poI\<oMddm y,ynosi 61 700 os6b 
~ tennin wykooria zadiria: od ~ia umowy do ka'lca grudnia2CX1J r. 
~ " ... arunki konkul'iU, fOOllJlarz ofa-enta i raIroWY proj6<t umowy <klstwne są na stronie 

ln1!me!1:Mt'j SIirostwa ~ w 1'oIłovicadl/ www.pcMialpolkowic.pI/oraz od ponie
dMktldopiątlcuw~lr.l0:OO<h14:OOw~WydMu~}jooMniIli$tJacyj~ 

Dział Spraw Cb,wateIsIddJ pdWj lT8atet 076-746-15-20 kil 076-746-1~24. 
Offfiy naIeZy składać w ~ kopeItrll w KaraIaii ipartu"' Starostwa ~ 

w ~kowicach 00 ma 30 sl)OI1a 2<m f. 00 fPdz. 10.00 
Otwaróe cilrt nastp w <hu 2 1utE!!J> 2CX1J r. O godz. 10.00 w siedzibie S\aro<;Iwa Powiat(M~ 

sala koofeencyjna II piętro. 
~ ~ nastp w Ierrrri! 14 en od chJ OIWdTCia ofe1. 

Termin związ;ria otertą rnja l dniem ~sam umowy na świaIhmic m-owoble w.zakresie 
~ knrictrsu otfft alho w drvu lflieważnieria postępo'MYllCl ~ nie cłużej jed

nak rOi 30 tilia od uplyw\1lmninu th skIOOania (iert. 
l.1m.~ UlSIrzega o;obie pra'M:I do cxMdmia kor1<ur<;u lub pr,zesunif,tia terminu skI.ldania oft'J1 

bet pod.mia przpyoy. 
0Iim1t ma pril'o'oQ do <Jd.rlria ~ i protestM w trył)e S 16 i B 17 rozpxządzeflia MZiOS 

z cna 13.07.1996 r. i1)z. U. Nr 93, paz. 592 / w spriMie umowy o udzielenie zal1lówieoo 
na ~.ak!M'Oll1e 
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SERCE NA DŁONI 
komedia, Polska 2008, 96 min, od 

12 lat, bilet: 11 zł 
reż. KnysztofZanussi, wyk Bog

dan stupka, Szymon Bobrowski, 
BorysSzyc 
l~, 17, 18stpnia,~ 19.00 

USSI NA LODZIE 
animowany, Niemcy 2007, 85 min. 

bilet: r;zł -dzied, 10 zł - dorośli 

MAGICZNA KOSTKA 
animowany, Hiszpania 2006, 80 

min, b. o., bilet: 5 zł -dzieci, 10 zł -do
rośli 

reż. Angel. Izquierdo 
20~~16.00 

BABYLONAD. 
thrille; Francja, USA 2008, 101 

min., od 16 lat, bilet: 11 zł 
reż. Mathieu Kassovitz, wyk Vm 

Diesel, Miehcelle Yeob 
22 ·25 stpnia, ~ 19.00 

MARATON FILMOWY 

STEP UP 
muzyczny, USA 2006, 98 min, od 

15 lat 
reż. Anne F1etcbe;wyk Channing 

'fatum, Jenna Dewan, Demaine 
Radc1i 

TO NIE TAK JAK MYŚUSZ 
KOTKU 

komedia, Polska 2008, 95 min-, od 
15 lat 

reż. Sławomir Kryński, wyk Jan 
Frycz, Katanyna Figura, Tomasz 
Kot 

bilet na oba seanse: 11 zł. 
'Z7 stycznia, F 1&00 

KONCERTY 

KATARZYNA GRONlEC 
koncert, bilety: 15 zł - zbiorowy, 20 

zł - normalny 
16~godz.19.oo-Kioo_ 

KONKURSY 

UROCZYSTE OGŁOSZENIE 
WYNIKOO 

XI Dolnośląskiego Konkursu Pla-
stycznego 'TRADYCJĄ 

DYKTOWANE" 
oraz Konkursu na Nąjpiękniejsze 

życzenia ŚWiąteczne oraz Wiersz 
Bożonarodzeniowy 

"NA SZCZĘścIE, NA 
ZDROWIE, NA TO BOżE 
NARODZENIE ... " 

WYSTAWY 

TRADYCJĄ DYKfOWANE 
wystawa pokonkursowa 

19 s1)ania 281u1f'gO GIJeria na Pię
~KuJtuy 

FERIE 
warsztaty artystyczne dla dzieci 

(w wieku od 71at) im10dzieży 
19 30 ~i. Ośrodek Kultury, Ki
JU 

lNn:RNEf CAFE 
pierwsza godzina: 2 zł, druga g0-

dzina: 1 zł, każda kolejna: 0,50 zł 
ponied:zicdek • sOOota,~ 3.00-21.00 

LOOOWlSKO 
ul Kardynała B. Kominka 

CENNIK: 
'ThrCje poranne - w godz. 8.15-

15.10 
- dzieci i mlodzież w ramach. lekcji 

wychowania fizycznego: bezpłatnie 
- pozostale osoby: dzieci - 2 zł, do

rośli -4 zł 
Th:cje popołUdniowe - w godz. 

15.10-20.40 
- dzieci - 2 zł 
- dorośli - 4 zł 
- wypożyczenie łyżew - 5zł 
- ostrzenie łyżew -10 zł 
- wypożyczenie kasku - 3 zł 
-wynąjem szatki - 2 zł 
Więcej infOlmacji o funkcjonowa

niu lodowiska pod nr teŁ (076) 746 88 
10 lub 695163 227 

AOUAPARK Polkowice SA 
Rezerwacja: teŁ 746-27-55, 
mx. 746-27-60 
e-mail: biuro@aquaparkcom.pl 
www.aquaparkcompl 
Zapraszamy: 
Poniedziałek - piątek - 8:00 - 22:00 

sob, niedz, i święta - 9:00 - 22:00 
AguaBilard, Kręgielnia 
CZynne od 14:30 do 22:00, rezer

wacja stołów i torow 076 746 27 33 
Zakład Rehabilitacji 
Leczniczej NZOZ 

Aqua Fitness - Centrum Odnowy 
Biologicznej 

Rejestracja: teŁ 746-27-11, 
mx. 746-27-16 

e-mail: 
rehabilitacja@aquapark.com.p~ 
www.rebabilitacjapolkowice.pl 

poniedziałek - piątek -
7.00 - 21.00, 
Jąskinia solna: poniedziałek - pią

tek - 7.00 - 21.00, niedziela - 12.00 -
19.00 

Ptz-,ti'lOOnia 
PCUZ-ZOZSA 

ul Kominka 7 
Poradnia Inte:rmstyczna 

i Pediatxyczna 
Poniedziałek - piątek 
8.00-18.00 
Sobota 8.00 -14.00 
Tel 746 0810, 11, 43 

Nocne i świąteczne dyżury 
lekarskie 

Gabinet nr 32, teŁ 746 08 53 
Gabinet zabiegowy 

poniedziałek - piątek 
7.00 -18.30 
sobota, niedziela i święta 
8.00 - 18.00, teł. 746 08 65 

Laboratorium 
teŁ 7460869 
poniedzia1ek - piątek 
7.30 -18.30, sobota 8.00 -14.00 

Punkt szczepień 
teŁ 7460855 
poniedziałek -piątek 
7.00-17.00 
Ośrodek pomocy psychologicz

nej, teŁ 746 08 60 poniedziałek - pią
tek 8.00 -18.00 

Poradnie specja1istyczne 
- informacja 746 08 12 

pnrndnja Medycyny Pracy - tel 
746 08 61 (badania kierowców, profi
laktyczne) 

API'EKA "CENTRUM", TEL. 
7460842 

GRUPAAL-ANON 
spotkania zamknięte: poniedzia

łek - godz. 18.00 

spotkania otwarte: 2-gi poniedzia
łek sierPnia, października, grudnia . 
Ośrodek Pomocy Społecznej 
ul Lipowa 1 (piwnica), Polkowice 

GRUPA REMONT 
spotkania zamknięte: czwartek, 

pora letnia godz. 19:00, pora zimowa 
18:00 

spotkania otwarte: ostatni czwar
tek każdego miesiąca 
Ośrodek Pomocy Społecznej 
ul Lipowa 1 (piwnica), Polkowice 

GRUPAASlXJ/lCJA 
spotkania w każdy poniedziałek o 

godz 18:00 
spotkania otwarte w pierwszy po

niedziałek miesiąca 
Dom para1ialny 
ul. KB. Kominka 1, Polkowice 

Aqua Hotel 
Recepcja: teŁ 746-27-00, 

fax: 746-28-00 
e-mail: recepcja@aquaboteŁpl 
www.aquaboteŁpl 

Dolnośląska Wyższa 
Szkoła Przedsiębiorczo 
i Techniki w Polkowicach 

ul Skalników 6B; poniedziałek -
piątek w godz. 8-16; teŁ 746 53 53; 746 
5351 
Język angielski, niemiecki dla po

czą~ącychi średnio zaawansowa
nych 

Studium~ 
Obcych Mr Happy 

ul Ki1ińskiego 6, strona interneto
wa: www.mrhappy.compl 

Tel 845-12-21 
Język angielski, niemiecki, francu

ski, włoski, hiszpański, rosyjski. 
Oz;ynne: od poniedziałku do 

piątku, w godz. 12 - 19. 

JDJ BachaIski 
Polkowice, ul Głogowska 13, 

strona internetowa: 
www.jQi.com.pl 

Język angielski, niemiecki, francu
ski, włoski, hiszpański, rosyjski. 

Oz;ynne: od poniedziałku do piąt
ki -10 -18, wrzesień także soboty -10 
-14 Polkowice, ul Głogowska 13 

Tel 746-2447 

UNGUAVNA 
ul. Kilińskiego 6, Polkowice; teŁ 

8450190 
www.linguavivapl 
Kursy języków obcych: angielski, 

niemiecki i inne języki dla dzieci, 
mlodzieży i dorostYch 

HELENOORON 
Nauka języka angielskiego dla 

dzieci w wieku od 1 do 14 lat. 
Tel 846 09 33; 608 584 750 

12.01.2009 - 18.01.2009 
Apteka "VITAFARMA Pl1JS", 

ul. Hubala 1 

19.01.2009 - 25.01.2009 
Apteka "Pod Rokitnikiem" Sp. z. 

0.0., 

ul Kominka 5a 

26.01.2009 - 01.02.2009 
Apteka ''Magnolia'', 

ul. Moniuszki 3afJ 

INFORmacje 

PoIkoMckie Ce11nm Mirnaqi 
poszukuje wolon1ańuszy do porrocy w realizacji XI Połkowickich Dni Teatru. 

Osoby zainteresowane prosimy o zgłaszanie się w każdy poniedziałek w godzinach 
15.00 - 16.00 się do Ośrodka Kultury (ul. Skalników 4). 

Więcej informacji ll'1OŻna uzyska: pod TlI' tel. (076) 746 88 13 (p. Małgoo.ata Rubak ). 
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Urąl Qniny l\lIkoMce - \\)dział Geodezji i Gospodarl<i ~ infonruje, iż na tablicy 
~ - Rynek 19/ W)Wiesztm wyt;Ixy ~; 

-spaedaży lokalu mieszkalnego, położonego w fulkowicach przy ul.Ratownlków 3/7, 
- sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w Połkowicach przy ul.Ratowników 4/15, 
- sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w Polkowicach przy ul.Ratowników 3/33, 
- sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w fulkowicach przy ul.Paderewskiego 10/2/ 
- spaedaży lokalu mieszkalnego, położonego w Połkowicach prL)' ul.Paderewskiego 11/6, 
- sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w Polkowicach przy ul. Paderewskiego 19/5, 
-sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w Połkowicach przy ul.~ego 161318/ 
-sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego w fulkowicach przy ul.~ 30/1 0/ 

Jnforrn;rje na temat ~ można uzyskać w \I\o}'dziaIe Geodezji i Gospodarki 
Nierucromośdami - R)mek 19 (pak. 10), tel. 076 72-46-782,07672-46-781. 

BURMISTRZ POlKOWIC 
~kr~i~i~ch~ ~I\l~~~ 
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BURMISTRZ POLKOWIC 
zaprasza krajowych i zagraniczn';d1 inwestorów do II przetargu ustnego na nabycie nieruchomości wykazan',cll 

w poniższej tabeli, położonych w Gminie Polkowice w obrębie 4 Polkowice, który odbędzie się 

- ~~ 

-111 

825/171 1613 

825/144 1632 

8251146 1585 

825/147 1561 

8251148 1537 

825/149 1820 

825tt50 2591 

825/151 1520 

825/U12 1502 

825/153 1523 

8251154 

8251138 1500 

825/155 

825/137 1707 

825f156 1501 

825/170 1092 

8251193 917 

825/182 917 

8251191 917 

8251190 917 

8251188 900 

w dniu 241utago 2009 r. od godz. 10.00. 

~ 
~ ~-._ ~,,'4011iM1dOwy 

Zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wOlnoslojąc:a 

zabUdowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mieszkanIowa 
wolnostojąca 

zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolno'ltojąca 

Zabudowa 

32413 mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 mieszkaniowa 
wolnostojąc;a 

Zabudowa 
mieszkaniowa 

32413 wolnostojąca 

zabUdowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolnostoj~a 

Zabudowa 

32413 
mIeszkanIowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mlelt2\(anlowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wclnosloJąca 

Zabudowa 

32413 mIeszkaniowa 
wclnostoJąca 

Zabudowa 

32413 mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 
mieszkaniowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 
32413 mieszkaniowa 

wOlnostojąca 

Zabudowa 

32413 mIeszkanIowa 
wolnostojąca 

Zabudowa 

32413 mieszkaniowa 
wolnostoJ~ 

OPIS NIERUCHOMOŚCI 

-~ .,.. 
96 780,00 zl 

97920,00 zł 

&5100,0011 

93660,00zl 

92 no.oo zł 

109200,00 zł 

155460,00 zl 

91200,00 zl 

90120,00 zl 

91 380,00 zl 

90 000,00 zl 

102420.00 zł 

80 060.00 zł 

65 520.00 zl 

55 020.00 zł 

55020,00zl 

55 020,00 z/ 

55020.00 zł 

54 000.00 zł 

WADIUM 

W przetargu mogą uczesIniczyt osoby. które wplac.} wadium. 
Wysoko!" wadium wyno,i I () % ('Imy wywolawczej nierudlOmo!it:i nelto pla/ne w walucie 
polskiej nd rdchunek Urzędu Cminy Polkowil/' 

PKO BP S.A. 1/0 Polkowice 47 1020 3017 0000 2002 0166 6268, 
W terminie do dnia 13 lutego 2009 r. 

Dow6d wpłaty wadium uczest11ik przl!t,ugu zobowiązany będZIe do okazania w dniu przetargu. 
Wplacone wadium zostanie: 
l. Zaliczone na poczet nabyt."ia nieruc.homości, jeieli o;oba wplJ.c.Jjąca wadium W)'!ll'iI przewg. 
2. Zwrócone, jeiel; osoba wplarającd nie wygra przetargu. zwrot wadium na pisemnie wska· 
zane konto bankowe. 
3. Ulegnl/~ przepadkowi, jeżeli osoba wplacaJąca wadium wygra przeMrg i nie PfZY"/4P' bez 
usprawiedliwienia w wyznaczonym terminie do zawarcia umowy noMnalnej. 

Wplata iednego wadium upoważnia do wzięcia udzialu 
w przetargu na jedna dzialkę. 

Na dowodzie lWfaty wadium naJeży podać nr cJziaJki. 

MIEJSCE ORAZ TERMIN PRZETARGU: 

Przetarg odbędzie się wsiedzibit· organiu/ora przetargu w Urzędzip Gminy Polkowice ul. Ry
nek 1 -,ala kon(erencyjQiJ (pok.2071 dnia 24 lutego 2009r. 

ZOBOWIĄZANIA I KARY UMOWNE 

1. Sprzedawcy przyslugiwalo będzie prawo odkupu przedmiotu umowy w terminie 
5 lat od daty aklu notarialnego przenoszącego wldsno.<ć nieruchomo~d po cenie zakupu oraz 
zwrolu naklad6w koniocznych albo nakl,ld6w w granicach istniejąrego zwiększenIa wańOści 
rzoczy. Prawo odkupu Sprzt'dawC.l wykona pnprzez o{wiadczenie o skorzystaniu z tego pra
Wd, klóre przetle Ndhywr.y - pod rygorem nieważnu§ci - na pi~mie li.~tem poleconym na <idres 
Nabywcy. Nabywca wimen zawiadomić Sprzedawcę o zmianie adresu do kore'pondenCji pod 
rygorem uznania doręczema na adres Nabywcy wskazany w umowie sprzedaiy Id skuteane. 
W razie wykonania prawa odkupu Nabywca zobowii/lany jest 
w terminie 7 dni od otrzymania o{wiadczenia przenieśt z powrotem na Sprzedawcę własnoU 
przedmiotu umuwy . W przypadk~ uchylania się Nabywcy od zlożenia oMadczenia woli w 
formie aklu nO/ill'ialnego Sprzedajl/CY naliczy kary umown" w wysokotci 200 21 za kaźdy roz· 
poczęty dzień op<'liniellia w wykonaniu ww. obowiazk6w 
2 Nabywca z()bpwii/lany będzie do zabudOlvania terenu zgodnie z opracowaną przez Urząd 
Cmmy Polkowice koncepcją zagospodarowalIla terenów mieszkampwych IV terminie S lal od 
dary aktu notarialnego. W przypadkach: niedotrzymania terminu zabudowy SprzedajilLy nall· 
ezy kary umowne w wys. 20.000,00 zl za każdy rok zwłoki. i Nabywca dobrowolnie podda się 
egzekucji zgodnie z art. 777, B l pkt 4 kodek.\u postępowania cywilnego Za zabudowanie 
nieruchomo!ci rozumie SIę wybudowanie budynku IV sla/lie surowym zamkmętym z dncelOlvą 
elewaqą· 
3. Zobowiązania, o których mowa w pkt 1 i 2 stosuje się do kolejnego Nabywcy licząc od 
dnia pierwotnego nabycia. 
4. Wszelkie uzgodnienia z lIiIaścidelami mediów i dróg IV otoczeniu (erenu NabywLa wykona 
we własnym zakresie i na własny koszt i odpowiedzldlnn<ć 

TERMIN I MIEJSCE ZAPOZNANIA SIĘ Z KONCEPCJĄ 
ZAGOSPODAROWANIA TERENÓW MIESZKANIOWYCH: 

Z opracowaną przez Urząd Gminy Polkawice koncepcją zagospodarowania teren6w mieszka
niowych można zapoznać się wsiedzibie Urzędu Gminy Po/kowiee ul Rynek 18 i 19 w Wy
dziale Geodezji i Gospodarki Nieru homo$dami oraz w Wydziale Gospodarki Przestrzennej 
w terminie do 13 lutego 2009r. w dniach od poniedziałku do piątku w godz. od 6.00 - 16.00. 

esp61 zabudowy mieszkaniowej zlokalizowany jest w p6lnocno-Zdchodnie; części Polkowie; 
OSOBY UPOWAŻNIONE DO KONTAKTU Z OFERENTAMI: 

sąsiedztwie lasu. Wszelkich dodatkowych in-

Gazeta Polkowicka I 3 

Kawałek 

historii 
Ma 222 strony, a jej 
~anie kosztowało 
60 tysięcy złotych. 

Dokumentuje 
najważniejsze 

~arzenia dziesięciu edycji 
największej cyklicznej 

imprezy kułturalnej 
w naszym mieście -

Polkowickich Dni Teatru. 

Wolumin robi wraZenic - efektowna opra
wa, kredowy papier, całkiem spory nakład -
2 tysiące egzemplarzy. Wewnątrz wiele fo
tografij, zapisy rOzmów przeprowadzonych 
przez dziennikarzy z aktorami, reżyserami 
oraz innymi artystami goszczącymi w Pol
kowicach w ciągu ostatnich dziesięciu lat, 
dokladna dokumentacja poszczególnych 
spektakli. Tytul nie pozostawia złudzeń, co 
do treści· f/Teatr w mieście bez teatru, czy
li historia Połkowickich Dni Teatru". Książ· 
ka powstawała kilka lat. Pamiętam, jak bo
dajże dwa lata temu jej autor Andrzej Buck, 
dyrektor Teatru lubuskiego w Zielonej Gó
rze doskonale znany w Polkowicach wspo
minał, że jest na ukończeniu. Początkowo 
planowano wydać publikację podczas ubie
głorocznej jubileuszowej edycji Polkowic
kich Dni Teatru. Ostatecznie jednak zdecy
dowano się zrobić to po jej zakończeniu, a 
tuż przed rozpoczęciem kolejnej. 
- Ta książka lo w pewnym sensie klamra 
spinająca okrągła rocznicę wydarzenia, któ
re kojarzone jest z Polkowicami. Mam na
dzieję, że przypadnie do gustu czytającym 
i będzie dobrze służyć promocji zarówno 
organizowanego przez Polkowickie Cen
trum Animacji przedsięwzięcia ' jak i sa
mych Polkowic - 'Ilaznacza Andrzej Wier
dak, dyrektor PCA. 
Książkę otrzymali już dziennikarze, a także 
przedstawiciele działających na terenie 
miasta instytucji. Trafiła też do Biblioteki 
Narodowej oraz biblioteki w Polkowicach. 
Tam, w czytelni może ją przeczytać każdy 
polkowiczanin. Ponadto książka została ro
zesłana do uczelni teatralnych w całej Pol
sce oraz do teatrów i aktorów, którzy go
ścili w Polkowicach. 

Konrad K3ptur 

ialki prreznaaone do sprzedaży są niezabudowane, stanowią wlasnoś( Gminy Pnlkowict' i 
Ine 5'1 od wszelkich dlugów i obciążeń. 
'alki przeznaczone do sprzedaży są nieuzbrojone. 

w 
Oz 
wo 
Dzi 
U zbrojenie terenu realizowane będzie w następujący spos6b: 
· Sieł wodociągowa i kanalizacja sanitarna - Gmina zapewnia wykonanie sieci wododil8owej 
kanalizacji sanitarnej. 
· Odprowadzenie wód opadowych - Nabywcy we wlasnym zakresie zago podarują wody 2 

o 
3 
CI 

:';;!~in:f~= ~;~ '-D:-Z-:i-a-;-;;łk:-':J:-p-rz-e-z-n-a-c. -z-o-n-e-'lr;d-O-S-.,p-rz-e-d--;--r-~.----:--,.;:----::--,.--,;-;"'"1 
po,vaniero udzielają pra· 
cownicy Wydziału Geodezji 
i Gospodarki Nieruchomo
te/aml w siedzibie organi
Zdlora przetargu Polkoll'iee 

padowe. 
· Sieł enl'rgetyczna i gazowa· Nabywcy we własnym zakresie dokonają uzgodnIeń z właści-
'elami sieci. 

PRZEZNACZENIE W PLANIE ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

nie z ustaleniami Zdlvartyml w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Zgod 
( uchwala Rady MIejskiej w Polkowieach Nr XV83/99 z dnia 
9 IVrz~nia 1999 r. ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Legnickiego Nr 126 

z dnia 28 maja 2007 r.J, przedmiotowy teren przeznaczony jest , Duży zespól zabudo .... y 
ednorodzinnej w sąsiedztwie lasu, oraz projektowany zesp61 zabudowy 
u slugowo.mieszkaniowej i uslug z zieleniil towarzyszącą. 

CENA WYWOŁAWCZA NIERUCHOMOŚCI 

c ena l\Iywo/awcza netto przeznaczonych do sprzedaży dzialek przedslilwiona jest 
l' powyŻ"<zej rabe/i. Do wylicytowanej ceny netto doliczony będzie podatek VAT w wy . 22". 

MinimaJne po5f4pienie 1" ceny wywoławczej netto 
m'targ może 5ię odbyć bez względu na liczbę uczestników przetargów jeieli przynajmniej ~ 

j eden z ueu<tników przetargu zanferolval co najmniej jedno postąpienie powyiej ceny 
"Y'volawczej. 

SPOSÓB ZAGOSPODAROWANIA NIERUCHOMOŚCI 

N .l przedmioto"rm gruncie realizowana będZIe zabudowa jednorodzinna wolnoslOjąca. 
I. Wy.soko.ść L1budowy • do dw6rlł kondygnacji ńadziemnych. 
2 
3 
· Kierunki kdlenic, dachy linie zabudowy· gl6wne kalenice r6wnolegle da ulic, 
· Dachy dwu lub wielo,pad"we, o symelJycznyc.h polaciach głównych, nachylenie dachów 

10-J.,5t. 
4 · t\oIof}"l}ka, mdll.'naly. Kolory inlł!ll<ywne, plem"nty tWolmicznego W)-końaenia śCIan. 
nkol} o "}r6znidi4cym się odcieniu do wysokości 50 cm. 

ul. Rynek 18 
. Wydzial Geodezji 
i Gospodarki Nieruchomo
ścIami leI. 0767246786. 

ZAWARCIE UMOWY 
NOTARIALNEJ 

Umowa notarialna nabycia 
gruntów nasti/pi w przy
padku spelnienia wszyst
kich nw. warunków: 
aj wygrania przetargu, 
bJ otrzymania zgody Mini
slra Spraw We\Vnętrznych 
i Admin;~lracji na nabycie 
nieruchomośd, w przy· 
padkach okr~/onych w 
uSlawie z dnia 3 lutego 
2001 r. o zmianie ustawy 
o nabywaniu nieruchomo· 
ci przez cudzoziemców, 

d zaplaty wylicytowanej 
ceny pommel~zunej ° 
wplacone wadium przed 
raWdróem umowy nota· 
rialnej sprzedaży dzidlki. 
Wszelkie koszty związane 

z zawarciem umowy 
notarialnej ponosi strona 

nab}'Wiljąca· 
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/4 Gazeta Polkowicka Sport 

Zwycięska seria tenisistek trwa 
BRONOWIANKA KRAKÓW 

- MKSTS POLKOWICE 
0:3 

W pierwszej rundzie MKSTS nie 
dał rywalkom z grodu Kraka żad
nych szans 1 pewnie wygrał we wła
snej hali 3:1. W rewanżu polkowi
czanki. również były fawOlytkami, 
bo w końcówce pierwszej części se
zonu spisywały się świetnie notQjąc 
serię czterech wygranych z rzędu. -
Jesteśmy na fali wznoszącej. At
mosfera w zespole doJlis4ie i myślę. 
że pod Wawelem dziewczyny po
winny sobie poradzić -mówił przed 
wyjazdem do Krakowa Sławomir 
Słowiński, trener MKSTS. Okazało 
się, że szkoleniowiec ekipy z Polko
wic, nie po raz pierwszy zresztą. 
mial rację. 

W pierwszej partii po przeciw
nych stronach stołu stanęt' nasza 
Lenka Harabaszowa oraz Marta 
Piłka. To był pojedynek bez historii. 
Czeszka dominowała w każdym 
elemencie tenisowego rzemiosła i 
szybko odprawiła rywalkę nie dąjąc 
jej urwać choćby seta W drugiej 
partii Yil Ymg z Polkowic zmierzyła 
się z Renata. Gumulą. Ten mecz 
również przebiegał pod dyktando 
zawodniczki MKSTS. Skończyło 
się podobnie jak spotkanie numer 
jeden - szybkim i łatwym zwycię
stwem podopiecznej trenera Sło
wińskiego. W partii ostatniej Kata
rzyna Janta-Lipińska pOstawiła się 
naszej Kasi Grzybowskiej, ale osta
tecznie polegia 1:3. 

W dwóch ostatnich kolejkach ekstraklasy tenisistki stołowe MKSTS 
Polkowice pokonały Bronowiankę Kraków oraz 

AZS AJD Częstochowa. Tym samym polkowiczanki zapisały 
na swoim koncie wygrane numer sześć i siedem. 

Marta Pilka -Lenka Harabaszowa 
0:3 (7:11, 7:11, 7;11) 

Renata QJmula -Yu Ying 
0:3 (9:11, 9:11, 5:11) 

Anna janta - upińska -
Katarzyna ~ 

1:3 (11:5,9:11, 9:11,8:11) 

MKSTS POLKOWICE -
KU AZS AJD CZĘSTOCHOWA 

3:2 

Po zaciętym meczu tenisistki 
stołowe MKSTS Polkowice wzię
t' rewanż za wyjazdową porażkę 
w pierwszej rundzie ekstraklasy i 
w sobotę, we własnej bali pOkona
t' akademiczki z Częstochowy. 

Szósta z rzędu wygrana pod
opiecznych trenera Sławomira 
Słowińskiego nie przyszła łatwo. 
Ciężko było już w pierwszym po
jedynku, kiedy to po przeciwnych 
stronach stołu stanęły nasza Len
ka Harabaszowa oraz Agata Pa
stor z Częstochowy. Zacięta ba
talia została zwieńczona trium
fem Czeszki w secie piątym, na 
przewagi - 12:10. 

Co słychać u rywali Górnika Polkowice 
Dolnośląscy trzecioligowcy wznowili treningi i ostro zabierają się do pracy. Niespełna dwa miesiące dzielą ich od inauguracji rundy 
Wiosennej. Postanowiliśmy sprawdzić, w jaki sposób przebiegają przygotowania do rundy rewanżowej czołowych drużyn z naszego 

województwa, które będą walczyć o ligowe punkty z zespołem czarno - zielonych w drugiej odsłonie sezonu. 
Wulkan Wrocław 

Borykający się ze sporymi pro
blemami finansowymi. klub ze 
stolicy Dolnego Sląska, w run
dzie rewanżowej pbstaw1 na 
mlodzież. W barwach Wulkana o 
ligowe punkty będą walczyć ju
niorzy. Zabieg ten ma na celu 
przede wszystkim, aby mlodzi 
adepci sportu nabyli niezbędne
go doświadczenia. dzięki czemu 
klub będzie mógł pozbyć się 
wszystkich drogich w utrzyma
niu piłkarzy kadry seniorskiej. 

Zagłębie II Lubin 

Miedziowi stawi!iją na mlo
dzież. Priorytetem jest ogranie 
piłkarzy z rocznika 90 i 91 w 
zmaganiach trzecioligowców. Po 
awansie pierwszej drużyny Za
głębia będą stanowić o sile ze
społu Młodej Ekstraklasy. 

Pogoń Oleśnica 

Pomimo WYSOkiej, czwartej lo
katy szansa na awans w tym se
zonie jest znikoma. 

Klub z Oleśnicy nie stać na grę 
w nowej, II lidze. W przerwie 
odeszło kilku czołowych graczy, 
a szeregi Pogoni zasillla wo-
dzież. . 

Polonia! Sparta Świdnica 

Celem ekipy ze Świdnicy jest 
walka o drugą lokatę. Jest to bo
wiem jedyna szansa by awanso
wać. Piłkarze Polonii tracą do li· 
dera z Polkowic 10 oczek, które 
jest niemal niemożliwe do odro
bienia. Trener Zbigniew Sól.ka 
robi wszystko co w jego mocy, 
aby udało się wywalczyć wyma
rzone miejsce barażowe. W prze
rwie między rundami doszło do 
wietrzenia szatni: z klubu ode
szli: Tomasz Romaniuk, Artur 
Charci arek, Piotr Broszkowski, 
Arkadiusz Felich, Mateusz Ko
pernicki oraz Radoslaw Szaja
wąj. Na ich miejsce klub szuka 
nowych i ogranych piłkarzy w li
dze, którzy powinni przyczynić 
się do oSiągnięcia zamierzonego 
celu. przygotowania do rundy 
wiosennej rozpoczną od obozu w 
Nowej Rudzie. 

Chrobry Głogów 

W drużynie rywala zza miedzy 
również głośno mówi się o walce 
o miejsce barażowe. W Glogowie 
nie doszło do rewolucji kadro
wych. Z klubu odeszło dwóch 
piłkarzy(Piotr Palczewski oraz 
Łukasz Szuszkiewicz). Okres 
przygotowawczy dla Cbrobrego 
to przede wszystkim mecze kon· 
trolne. Podopieczni Tomasza 
Trznadla nie wyjeżdżają na żad
ne zgrupowanie, bowiem nad 
wszystkimi niedociągnięciami w 
grze swojej drużyny trener Chro
brego może popracować w Glo
gowie. 

Motobi Kąty Wrocławskie 

W gronie pilkarzy Mirosława 
Drączkowskiego na pierwszym 
treningu zabrakło dwóch za
wodników - Tomasza Kosztow
niaka, który jest bliski przejścia 
do Polonii Świdnica, a także To
masza Jaworskiego, który był 
tylko wypożyczony z Hetmana 
Zamość. Ponadto kilku młodych 

zawodników Motobi znalazło się 
na celowniku Pumy Pietrzykowi
ce. Wśród nich dużym zaintere
sowaniem cieszy się golkiper 
Maciej ZdrojewskL Wszystko 
wskazuje na to. iż od 7 marca 
między słupkami klubu z Kątów 
stanie przemysław Stasiak z 
Wulkana Wrocław. 

Orzeł Ząbkowice 

N!ijwiększym wzmocnieniem 
zespołu będzie powrót Łukasza 
Okrojka, który ostatnimi czasy 
zmagał się z kontuzją. Pod ko
niec stycznia piłkarze Orla wyja
dą na obóz do Międzywodzia. 

MKS Oława 

Cel jest jeden - uniknięcie de
gradacji. Być może w barwach 
olawskiego klubu na wiosnę nie 
zobaczymy Łukasza Ochmań
skiego, Marka Bihuna i Krzysz
tofa Gancarczyka. Piłkarze 
MKS-u okres przygotowawczy 
spędzą ... w domu. 

P.1wd Greń 

W drugiej potyczce nasza Yu 
Ymg starała się z całych sił, ale 
niestety miała zbyt mało argu
mentów i musiała uznać wyż
szość swojej rodaczki Quian 
Wang. Wang okazała się za mocna 
także dla Harabaszowej. Choć 
akurat w tym pojedynku polkowi
ezanka była bardzo blisko ogra
nia mocnej rywalki. 

- Gdyby Lenka wygrala seta 
czwartego, to myślę, że w piątym 
dałaby radę. Niestety nie udało 
si~ - mówił po meczu trener Sło
wiński. 

W decydującym o losach całe
go spotkania pojedynku zmie
rzyły się Yu oraz Pastor. Zawod
niczka z Polkowic wygrała gład
ko, a każdy set kończył się wyni
kiem 11:8_ 

KonrJd Kłptur 

Mecz po meczu 

Harabaszowa-Pastor 
3:2 (4:11,11:7,10:12,11:3,12:10) 

Yu Ying - Quian Wang 
0:3 (8:11,9:11,8;11) 

Qzybowska - Walna 
3:0 (14:12, 13:11, 11 :4) 

Harabaszowa -Quian Wang 
1:3 (8:11, 3:11,.11:4, 10:12) 

Yu Ying -Pastor 
3:0(11;8,11:8,11:8) 

Koszykarki .SP3 
awansowały 
~~Podstawowejnr3 

wygraW makroregion w koszykówce 
~ia~dofinał6wwo
jewództwa. W makroregionie nasze 
dziewc2iyny wygrały z ~ z 
Głogowa i I..egnicy. 'n'enerem młodych 
~jest~O~ 

AP 

Wvraz:.t współczucia dla 
dyrektora K.S. "Górnik" 

Polkowice 
Piotra Korczaka 

z powodu śmierci ojca. 

Zarząd, pracownicy 
i zawodnicy 
KS uGÓrnik". 

» KARATE 
w ci<resie fetii zirrvwP! PcJkoNd<j KIW Ka
r.te K)da.S1in ~ cia w.szy.;tkiń m 
~ZMONĄAK4DfMIĘ/O\RA1E 
ZiIrziP l<1bJ ~ dzioci, rrJa:Jzif!ż i dro
sł}<hdą}dl~wizK~~ 
ch lXfLiaAJ w z;Jęrixil sp«fCM?dl ~ 
Tl}dl Z eJanemm kaate Zifęda cxlJyw.r* 
bt;dl w poniedziaIIó i 9rxIy na malej sal gim
fliJ5I}anej przy SzJde ~..v.'lł!j rY 3 
grxJz.: 17.00 fr 18.00: dziroi 18.00 fr 19 
mb:Izież pawyiEj 12. n:i<u i)da i cbaś5. 
SERDECZNIE ZAPRASZAMY! 
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Rozmowa z DQMINIKIEM NOWAKIEM, trenerem piłkarzy Górnika Polkowice 

W głowach mamy tylko awansV 
Czarno - zieloni rozpoczęli przygotowania do 
rundy wiosennej. Cel jest jeden - awans do 

II ligi. Postanowiliśmy sprawdzić w ja!<iej 
dyspozycji są piłkarze Górnika, a także 
wypytać trenera Dominika Nowaka 

o założenia taktyczne, jakie chce zrealizować 
w drodze do II ligi. 

- Palie trenerze prmI w.mi runda reWcIl

iowa. Jak ~ paygOOMmia 00 au
g;q odsIooy sezmu? 
- Przede wszystkim zaczynamy się przygo
~ na własnych 00iektdl. Planujemy 
treningi dwa razy dziennie. Jednym takim 
~ jest środa i sOOota, gdzie są to po
jedyncze treningi. Tracl}qjnie niOOziela jest u 
mnie dniem wolnym, by pilka1ze mieli odro
binę czasu dla siebie. Trzy razy w WXlniu 
mamy zaplarxMrane zajęcia w siłowni. Po
nadto trenujemy w hali, bo jednak ta zima 
dała się we znaki. Nie jesteśmy z tego po
wodu z.acIcM'oleni, bo wolałbym, aby 
wszystkie treningi odbywały się na otwartej 
przestrzeni. Musimy sobie jakoś paadzić ze 
śniegiem, wię:: odśnieżamy cz~ płyty D, 
by moi la'MXlni<:y prnUywaIi jak najwięcej 
na świeżym povvielrzu. 
-WjaI<iej~po~~6się 
pibze? 
- 8crllnia fizjologiczne przepro.vadzimy w 
niedalekiej przyszłości. Poza tym zawodnity 
byłi zoopatrzeni w pulsomeby i zegarki. Każ
dy z nich posiadał wIasne spcrt testery i mu
sial w okresie świątecznym, cvr 1'lO'M:XOCZ

nym ind).wi<Wnie pr<IClMOC. Całą prccę 
wykonali, lakie nie spodziewamy się, aby 
nastpł jakiś zanik formy. 
-W a,m, o 18.m 00 28.02 W);eżrlZcrie na 
Węm 00 rniejsro.wśd Nag,-1ali:zsa. Co1a
kie~manarelu? 
- Ten wyjazd ma tak naprawdę na relu 
sprawdzenie, jaki potencjał ma mój zesp6I. 
Mamy zaI<ontraktcMrd)U1 sparing pa11ne
rfm z ligi ~ i chorw.rliej. Myślę, 
że to świcIna okazja, by moi pilkalze nabyłi 

niezbędnego doSwiakzenia. 7 mar<a roz
poczynamy rozgT)Wi<i, ale sparingi zweryfi
kują. cvr rroje zaIożenia odnalazły 00zwier
óedłenie w rzeczywistości. Nie będę się 
wdaY.raI w szczegóły P"G' trmersIdej, lecz 
mogę tylko poMedzieć. że wszystko idzie w 
jak najlepszym kierunku. 
- Na piefwsz)m treringu w worie czarno -
~ pojclMło się lM<xfl ~ paka
rz!(. Mdlał SuOOł i Ma!aIs:z Milkowski. Jak 
Pcwl ooria ~ ncby1ki Górnika? 
- To l.lMUdnicy z GKP Cazf:N.t. Są z.wiązani 
z naszym regionem. tv\ateusz był la'MXlni
kiem Chrobrego Głogów, a Michał StxbI pil
kaIzem Motobi, czy inn)U1 dolnośląskich 
drużyn. Są to bardzo młodzi i krmLywni pil
kaIze. Chcemy iść w tym kierunku, by w 
Górniku gJClła przede wszystkim młodzież. 
Sądzę, ze w miarę upływu aasu povvinni
śmy na tym wszystkim sporo skorzystać. 
Mamy na cebwliku paru 1.a'MJdnikó.v, łccz 
nie będę jeszcze niczego zdridzJlć. Zapew
niam, że za2 tmJdnie povvinniśmy mieć już 
w pełni ukształtow.lny pierwszy zesp6I wal
cą:.y o najwyższe rele. 
-Mriej SOOoń przeszed JX7tWiną~ 
r8wnstrukqi ~ Mjzada Iazyżo
~. Na ile powdŻI1y jest l.IlIZ i czy po
rrootikt:lmka tęizje ~ wsp6Irie z ~ 
~ w.ł::zyć O aWcI\S? 
- Niestety będziemy szuka': ~ zaw0d
nika. Kontuzja jest na tyle poważna, że cal
kowióe W}iduczy Ma&az 'f/Yw rundzie re
waniCMlej. Ten ZlM'Odnik był jednym z naj
mocniejSZ}d1 punktów w mi~ odslonie 
sezonu. Jest to jeden z lepszych piłkarzy, z ja
kim miałem okazję pra.v.vać. W drugiej Ij-

dze, bo nie zakładamy innego scenariusza, 
Mocie!< będzie w pełni 'lJ:A.r1WY do 'f/Y. 
-Na pąrctNę jakich eIernenIt1.vw pili
llIl<a tęizje kładziony ~ ra:isk? 
-~ się trzeba będzie bardzo d0-
brze pod wzgIę:Iem motO!)Ul1ym. jeśli 
chodzi o kwestie takt)ane, musimy na 
pewno dużo procowat nad odpovviedział
nością boiska.vą. ZalM:x:łnicy muszą wie
dzieć jak mają realizCMtaĆ pewne założenia 
takt)ane i robić 10 bardzo konsekwentnie. 
Będziemy grałi ~ 4-3-3, czyłi trzema 
napastnikami. Ta koncEpcja jest elastyczna, 
zatem wa 05mika ~ bardziej ofensyw-

I Ty możesz zostać Borucem! 
Klub Sportowy Górnik Polkowice od roku prowadzi treningi 

bramkarskie dla drużyn młodzieżowych, Bramkarze mają świetne 
warunki. Od nowego roku w Górniku pracuje nowy, 

wykwalifikowany ,trener bramkarzy - Krzysztof Osiński. 
-w styczniu 2008 roku. czyli do
~erokremu~pro~ 
dzić indywidualne ząjęcia trening0-
we z bramkar7.ami. Dziś nikt w klu
bie nie wyobraża sobie. aby szkole
nie golkiperów nie było prowadzone 
w Gómlku Polkowice. Chciałbym 
serdecznie zaprosić także młodych 
chłopc(l\\~ którzy do tej poxy nie mie
li styczności z Górnikiem Polkowice 
ani nawet pi1ką nożną, a chcieHby 
spróbować swoich sił w sztuce 
bramkarskiej - mówi trener koordy
nator grup mlodzieżowych, Walde
mar Je<:ijrnak 

Celem jest wyszkolenie kadIy 
bramkarskiej. Inicjatywa jest dość 
ciekawa. choć ciężko będzie dorów
nać nąj1epszej w Polsce szkółce 
bramkarskiej w Szamotułach. Jed
nak mimo wszystko plany są dość 
ambitne. - Jeśli okaże się, Iż jest du-

że zainteresowanie treningruni 
bramkarskimi niewykluczone, że 

szkółka zacznie działać w szerszym 
zakresie - dodaje Jedynak. 

Bramkarze są aktualnie bardzo 
poszukiwani przez wielu trenerów 
ze względu na pnepis młodzieżow
ca. W poszczególnych klasach roz.. 
gIyWkowych musi grać określona 
liczba zawodników, którzy ukończy
li 21 lat. Przykładowo w m lidze w 
każdym spotkaniu zagrać musi 
trzech piłkarzy młodzieżowców. 
Wielu trenerów stawia zawodnika 
młodzieżowego w bramce. 

Od tego roku w Górniku pracqje 
nowy trener b.ramk.any - Krzysztof 
Osiński. Oprócz tego, Iż będzie on 
zajmował się szkoleniem, jest także 
do dyspozurcji trenera I zespołu D0-
minika Nowaka. Nie ukrywa, że 
chciałby jeszcze pograć w piłkę. 

- Mam nadzieję, że uda mu się 
stworzyć tutaj na początku podwa
liny szkółki bramkarskiej. Chciał
bym, aby szkolenie b~ stało 
na jak nąjwyższym poziomie. Jed
nak nie zmienia to faktu, iż jestem 
do dyspozyąji trenera, jeśli chodzi o 
grę w plerwszym sldadzie. Jestem. 
jeszcze młodym cz1owiekiem, mam 
dopiero 28 lat. Myślę, że uda mi się 
tutąj także pograć. Dam z siebie 
wszystko, aby nie zawieść kibiców i 
trenera -mówi 0Siński 

M10dzi bmmkarze Górnika Pol
kowice mąją już za sobą pierwsze 
treningi z nowym szkoleniowcem. 

- \Will\ie mi się, że chłopcy także 
byli zadowoleni z przeprowadzone
go treningu. Chciałbym, aby !'Ów
nież frekwencja sukcesywnie po
wię1mzala się. Wszystko zmierza w 
dobrym kierunku imam nadzieję, że 
wspólnie będziemy wykonywać 
efektywną pracę. Tym bardziej, li 
zaangażowaniem i systematyczno
ścią można osiągnąć nie~ suk
ces -dodał nowy trener b~ 

&wdGlrń 

-Ąc:nz arakiEm~? 
-W poprzedniE.; rundzie często mieliśmy do 
czynienia z drużynami przyjezdnymi brooią
cymi się niemal całym zespołem przed utra
tą bramki, c:n mocno wpływało na obniżenie 
atrakcyjności spotkań. dlCaTl)' by była duża 
wymienność pol}\:ji, przede wszystkim w 
ataku, by Il'mpo meau było zdeqOO.vanie 
większe. Takie założenia taktyczne znocznie 
wpłyną na ilość stw.nanyd1 sytuacji strze
leckich w polu karnym rywala. 
- Czy ~ pibze są~ fiz}a
nieootak~ styłu~? 
- Muszą być przygotooani. Jeżeli nie byłiby
śmy go\IMi do takich zaIoreń takt)an}d1, 
10 bym nie podejmował takich decyzji. $po
dzievvamy się defensywnej '(}Y gości. Musi
my przede. wszystkim grat S\Wje. Najważ
niejsze jest, by każdy z moich pilkarzy znał 
swoje miejsce i oI:x1Mązki, jakie mu wyzna
czyiem. 
- Czyli CfJmik w rundzie Yioosennej będzie 
~ odważną i ofmsywną piłkę? 
- Uważam, że musimy grat barrlziej ofen
sywnie. Jeżeli c:ł1amy zrobić awans, to po
winni my grat bardziej do przodu. W każ
dym meczu ~emy wałczyć o komplet 
punktw. Nie możemy bawić się w kalkulo
wanie, bo to nigdy się nie opłoca. W m0-

mencie, gdy się atakuje jest większa szansa 
i by sięgn.t po trzy punkty. 

- Kto ~ zdaniem będzie r~ się w wal-
na, z czym wiąże się większa widowisko- re O aWcII1'l 00 rlC1M!j Ił ligi? 
waść. DodatkoM> udoskonalamy ~- _ Nie ma innej drużyny. jest tylko 05mik. Nie 
ny system 4-4-2 z dwoma napastnikami. interesują mnie wzmocnienia inn)d1 dru-
Mamy jeszcze trochę czasu, by móc 1Y'Ierf- zyn' , f7V nawet jak one się PfZ>gOICM'lJją. Nie 
fiko.wć, która z koocepcji okaże się lepsza w ma ~ osx:Jl, Zeby ktoś nam zagroził.PtMt-
naszym wykonaniu. Musimy sporo czasu tórzę sło.va, które povviedzialem przed ligą. 
pośwęjć pracy nad stałymi frawnen1ami Biorę pełną odpcM'iedziaInośt za !MOich pił-
gry, ale w ataku. To jeszcze u nas szwanku- karzy. spę, że WS"l!f'iC'I będziemy się w 
je. Uwai:am, że przy tak dobrze wykonywa- CZ€I'M.."U deszyłi z awansu do wyższej fazy 
",.+, c+oI.rh ~ ani, jak to robi Zbi-"T'"'·.,...,r"'''·''E/·'''',''"'''O-I' roz~. W głowach mamy tylko 
gnievol GrzyIxmski, povvinniśmy dopraco- awans. 
WiĆ poszczególne elementy z rzut(m roż~ 
nydl i w końcu wykDrzystat nasz aM siły, 

Rozmawi:J PJweI Gre.1! 

czyłi wzrost: i ~ie fiz)ane. 

PLEBISCYT 
KANDYDAC 

Zawodnicy: 
K:masz Kierl,-ś, t<rzr-;ztof )ei.aM;ki ~), Ama UłakmJka, Karolina Puss 

~, 'ńJ y~ Daoo N<J..vad<a (!mis ~, M<dusz Mic:łraIski, Sz)mon 
KdOOó epocrosmie ciężatM.'), WdBIa Lamka, Patr)qa Mikulak ~), BrcIlisIaw 
~ ~), SEb;tm ~, Kanil Nowakow.;Ió (~, lOma'iz 

SaIcmt1ski, ~ ~ (piłka rożra), Krzyszt!i ~ t:.uI<asz BiErlz)<:ki, 
l«ąJer la11esz (tmis ~, Małgma1a RdJak, ~ ~ ~, 
1brS2kyTJm, Emia BiidGł~. 

Trenerzy: 
lam ~.Ist)'niak (triathIon), ROOm I<rajewski ~), S/ao.A.onir SłoMński 

(ta"is &fioN.(I, Zclzisaw S).roMoc (pod! QiZ6Ue c:ięi.ar(Mt), J'atM:I ~, ZbigniE.w 
Pu:h.i<;ki (pływanie), MirOn Gfiński (futsaI), Doolnik ~ (piłka nażna), Damian Jeżak 

(1BlszieJmy), AIkd..tsz Rusin ~, TOO'a'iZ ~ (bale). 

r-------------~-------------------------------------~~"1 
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: Najpopularniejszy sportowiec : 
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! Najpopularniejszy trener ! 
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I I 
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: Imię i nazwisko osoby głosującej : 
I I 

• I : .................................................. : 
• I : Numer telefonu : 
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I I 
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I 6 Gazeta Polkowicka Sport 

Juniorki Starsze Orła Polkowice powalczą o medal CCC wznawia treningi w komplecie - choć nie do końcp. ... 

Prawie jak ekstraklasa Hit transferowy w FGE! 
Młodzieżowa drużyna MKS Orzeł Polkowice, 
rywalizująca w kategorii do lat 20, powalczy 

o grę w finale Mistrzostw Polski Juniorek 
Starszych. W rozpoczynającym się jutro 

turnieju półfinałowym podopieczne 
Arkadiusza Rusina są faworytkami, 

choć koszykówka bywa nieobliczalna. 

Młode zawodniczki Orla, które są o (brąz). Nasze ~ dwa lata pod 
krok od tyW3lizacji w seniorskim ba· lząd plasowały się na czwartym miej-
skecie, na tun:ńeju w Pabianicach scu wR>Jsce. Wtymrokujednakjest 
zmlerzą się z gospodyniami, respołem szansa, żeby zespól wywalczy1 upra· 
Pl'K, a także neswwskim MLKS gniony medal, prawie tak bardzo cen
oraz zespołem Ostrovii Ostrów WieI· ~jak dwa brązowe zdobyte w rywali
kDpolski. Do finałów awaJ1S4ią dwie mcji seniorskiej. 
pierwsze drużyny w tabeli. zespól prowadzony przez AIkadiu-

RJIkowiclanki ~ do pól- szaRusina składa się w dużej mierze z 
finalów z pierwszego miejsca w lidze rodowitych poIkowiczanek, ale także 
Juniorek. ~ Choć to trzeci dwóch zawodniczek ekstrnklasy: Pau
awans z rzędu, pierwszy raz zd.arl;yło liny Rozwadowskiej i Katarzyny BecI-
się, że zespól wygmł grupę do1nOO1ą- ~ oraz dwóch wychowanek 
sko-lubuską. Thn spekt:alo !lamy suk- klubu, które U!2ą się obecnie w Szkole 
ces zawdzięcl.ąją sensacyjnemu zwy- Mistmlstwa Sportowego w łmnian-
cięstwu nad AZ.'3em PWSZ GoIZów kach: Moniki Jasnowskiej i Agata Sz-
Wielkopolski - jedIijm z główn;ych fa- C2epaIlik. 
woryI:ów do medali w rywalizadi ~- Relacje z rnreliJw oraz ich zapowie-
nopoJskiej. dzl będzie można prz.eczytać od jutra 

R>za Gorwwem (2. miejsce pxzed na naszej stronie intemetowęi: 

rokiem) nąjpoważniej~ rywalami www.polkowice.pl. 
młodej grupy Oda będą z.espotT z Po- Al1droj PadJUew.J.i 
znania (obrońc2;ynie tytułu) i Gd,yni 

» WOKOŁ SPORTU . 

Nie tylko medale olimpijskie 
Deprecjonowanie dorobku sporlowc&.v, 
niezależnie od skali odnoszonych przez 
nich sukces&.v zawsze straszme mnie 
denerwowalo. Bo niby jakim prawem 
kto~ kto nigdy bądź rzadko doznał zmę
czenia fizycznego będącego wynikiem 
uprawiania sportu odważa .~ję podwaŻdć 
osiągnięcia luw, którzy ukochanej d~
cypłinie poświęcili często najlepsze lata 
swojego życia? Dlatego też kompletnie 
niezrozurniale jest dla mnie podważ;mie 
słuszności wyboru na najpopulamiejsze
go sportowca roku 2008 Roberta KubKy. 
Dopuścili się tego dziennikarze jednego 
z dzienników ogólnopolskich wykazując 
się prLY tym, moim zdaniem ignorancją, 
wobec której nie sposób przejść obojęt
nie. Zdaniem panów redaktorów więk
szym osiągnięciem jest olimpijski medal 
niż czwarte miejsce wywalaone przez 
Kubicę w cyklu wyścigów Formuły 1. A 
jakimż to kryterium się panpwie redakto
rzy kierują? Pytam skromnie. Moim zda
niem medal medalowi nier6wny, nawet 
ten olimpijski. To po pierwsze. Nikt mnie 
nie przekona, że ~enie olimpij
skiego krążka w siatk6wce jest warte ty. 
le samo co zdobycie tegoż choćby w ka
jakarstwie, oczywiście przy całym sza
runku dla kajakarzy. Po drugie, w niekt~ 
rych dyscyplinach, tak się jako~ sklada, 
że tych najbardziej popularnych, medale 

olimpij~kie mają się nijak do laurów zdo
bywanych podczas mistrzostw ś .... 1ata 
bądź innych tumiejów, wyścigów. Po-. 
r6wnyo.vanie olimpijskiego zlota \..ywal
czonego w Pekinie z triumfem w teniso
wym tumieju wielkoszlemowym jest 
bebensowne. Podobnie jak zestawianie 
ze sobą M)'dęstwa w Tour de France ze 
złotym medalem wywalczonym na trasie 
kolarskiej wiodącej wokół stolicy Chin. 
Po trzecie nie od dziś wiadomo, że dys
cyplina dMPlinie nierowna. Triumfy 
Leszka Blanika, Tomasza Majewskiego, 
czy też naszej czwórki podwójnej oczy
wiście wiekopomne i wspaniale, są jed
nak nieporownyo.valne z osiągnięciami 
Kubicy. Ci pief\l1lsi upriJwiają bowiem 
dyscypliny średnio popularne, wyściga
mi Formuły 1 zaś pasjonuje się cały 
świat. Nazwisko Kubica zna większość 
mieszkańców globu. Majewskiego i Bla
nika poza Polska raczej średnio rozpo
znajil; co oczywiście nie umniejsza ich 
sukcesów. Poza wszystkim plebiscyt 
Przeglądu Sportowego i TVP jest plebi
scytem na najpopularniejszego sportow
CQ, ił popularnośt nie Zdwsze jest rów
noznaczna z rangą osiągnięć czysto 
sportowych, choć akurat w przypadku 
Kubicy, moim zdaniem, tak jest 

Konrad Kaptur 

- Rozmawiamy z graczem 
o niebagatelnych umiejętnościach, 
mogącym występować na pozycjach 

trzy, cztery i pięć - powiedział 

prezes Krzysztof Korsak. NazwisJrJ 
na razie jednak nie chce zdradzić. 

A CCC spotkało się już po 
świątecznej przerwie 

na pierwszym treningu. 

Zaraz po Sylwestrze ... 
~.wyst.ęptUące w CCC RJlki wmowl

Jy treningi Zabraldo, poza Amerykan
kami, także DariiMielps:z;yńskie i Aga
ty G'c\jdy, które trenowały pod okiem 
~fu. Koziorowicza na zgrupo
waIńukadty R>Jski. 

Od 11 stycznja zespółjużw komple
cie przygut.oWI.ije się do najb1iższego 
meczu z PrK Pabianice, który 21 
stycznia odbędzie się w HaliSporlowej 
przy ul. Dąbrowskiego. Beniaminek -
Fbrd Gemlaz Ekstraklasy jak na razie 
w lidze nic wielkiego nie zwojował i 
każdy inny wynik. niż zdecydowane 
zwycięstwo~~było
by spoIym. zaskool.eniem. 

Kto dołączy do a::.o. 
Na parę minut przed zamknięciem 

tego numeru Gazety CCC Pollrowice 
poinfOImowaIo. że no~ g1'8Crel11 

'PO~w.vch" będzie PJanette 
Pierson! Mierząca 188 cm mistzzyni 
WNBĄsilna~owaoniesamowi

tąj motolycę w.zmocni IJaSl klub na 
najważniejsze .zneae w t;ym sezonie. 
~ oceanem notowala średnio 20 mi
nutnaIneC'48,5 pkt omz prawiejeden 
przechwyt. 

Co w R3E piszczy? 
A w lidze ~ ~e na głowie. 

EdytaKOIyma- dOtychczas wŁKS-ie 

FERIE W 

Łódź -pneniosłasię do Gonowa. -Ch
cę pomóc zdobyć AZS-owi w tym se
zonie medal·· dek1anije była zawod
niczka CCC. Nadal nie do końca wyja
śniono okolic2nościjej odĘ'jściazUxiz
kiego Klubu Sportowego; jeszcze dwa 
dni pzzedjej transferem trener 1odzja

nek Mirosław Trześniewski był pe
wien, że Koryzna pomoże utytułowa
nemu klubowi w walce o ~e. 
Jednak. Edzia zdecydowała się na gl:ę 
wGorzowJe. 

A w Jeleniej Górze w przerwie świą
teamej nastąpiła zmiana trenera -
nadspodziewanie dobne spistijącego 
sięKt?ysztofa~2'Jnienił Serb 

UAPARKU 

AKCJA PROIIOCYJBAlU 

l. HALA 

Aquapark PoDunriee SA • okresIe rerlł Zimowych 
t;j. .. dniach od 19.01.2009r. do Ol.02.2009r. 
wprowadza dla uęzDł6w se azkół poclstawowych, 
gimDa2dó. l adtół 'recbałch a Omlny ł Powiatu 
Polkowicldego promocyjne ceny: 

od pODieddałln1 do p~tJm: 4.50 PL I l g 
.. ,ocb.hu,ch otwuda hali IouoI,-J Aq ... pe.dal 

w aoboty i uJeclziele : 5 40 /1 oda. 
,.. t;od.dD.acb otwarcia bali buen ...... j Aquapub 

JecłyDym wanmklem akorzy.tanJa z p.romocJl jest 
ważna Jeptym.acja ukolna, któ", na1ety obsać przy 
zakupie biletu Da hal(I bue~ 

2. IELl!i1A I BIlARD 

W cZule trwania erił &i1ncnrych Kręgie1Dia cnaz Bllard 
~otwarte; 

od poniedd.Jb do p~tlDI .. Codz. 10.00 d 22.00 

ZAPRASZAMY I 

Aquapuk Polkowlce S.A. 
1l1..11ły6aka 4 
S~1OO Polkowłce 

tel. 746 27 51, 746 27 SS 
..... &quapar1Lcom.pl 

Miodrag G'c\jiĆ. ~ ponoć po
ld6cil się z prezesem głÓWnego spon
sora jeJeni0g6rzanek - fumy FiDe
phann - o koncepcję budowania ze.. 
spohl. Nowy trener ma zapewnić ze
społowi więcej charyzmy i charakteru, 
których to cech jemu samemu z pew
nością nie brak:qje - pract\iąc w Jatach 
90. w męskięl lidze basketu zasłynął Z, 
łagodne mówiąc, bałkańskiego dla
rakteru. Czy to poprawi grę jeleniogó
rz.anek i pozwoli na awans do play 01f 
karkonoskiego zespołu? Prnekonamy 
sięjuż w ru~ib~ czasie. 

A do ekipy lDtosu od tego miesiąca 
dolączy zakontraktowana już w paź
dziemiku zeszłego roku Thmika cat
cbings! zawodnika tegokalibrunie by
lo cbybajeszcze nigdy na parldet:ach w 
R:JIsce, a z pewnOOciąjedynym dla niej 
rywalem o miano gracza wszechcza
&JW może stanowić Kate Smith, któ
ra pxzed sześcioma Jaty występowala 
również w gdyńskiej ekipie. Szkoda, że 
na hali w R>llrowicach raczej jej już nie 
zobac:4vmY -CCC zagra w tej nmdzie 
z Lotosem na WY.ieździe, irac:zej nic nie 
wskazqje na to, by z.espotT mogły się 
spotkać w drugiej nmdzie play ofI'. 

My już mamy pu::har1 
- My ~ - bo zaraz po tym,jak 

się dowiedziałem o tęj nagrodzie, po
dziękowałem wszystkim pracowni
kom klubu - skromnie prz;yznal 
Krzysztof Korsak. Nawet bardzo 
skromnie, gdyż prezes CCC Po1kowice 
już po 1'3Z drugi w swojt:j lmriel7.e ode
bralnagrodę d1anąjbaroziej medialne
go działaw.a sportowego na Dolr:l,vm 
ŚJąsku. 'Iymsamym dołąeliył do grona 
laureat.ówt.egorocznego plebiscytu or
ganizowanego przez Słowo Sportowe 
i ~ę~. Innymlaureatern 
tego plebiscytu (a także plebiscytu 
Gazety v.Toclawskiej) zastal Szymon 
Kolec.ki • ~ sportowiec w na
s:z;ym województwie, a na co dzień za
wodnik KPC Górnik R>Ikowice. Obu 
Panom serdecznie gratulqjemy doce
n1ąjąc jednocześnie wszystkich, któ
rym poIkowicki sport leiN na sercu! 

Andrzg Pa:1lllcv"skj 
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